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(MURDER (GENERALY))

case prints will be needed for further comparisons

w Latent print "11" was IDENTIFIED to the #10 (Left Little) finger of Mahdi
Hassan Ali

“ Latent print "12" was inconclusive for all individuals listed above; major
case prints will be needed for further comparisons

" Latent print "13" - all individuals listed above were EXCLUDED as the
source

i Latent print "14" was inconclusive for all individnals listed above; major
case prints will be needed for further comparisons

SFS Hanson verified the analysis of the latent prints and comparisons.

The latent lifts, elimination prints, and copies of the fingerprint and

palmprint cards will be retained in the Crime Lab Major Case latent print

files.

All photographs have been transferred to a CD and will be retained in the

Crime Lab Unit.

We hereby certify that this is a report of the conclusions of examinations
performed by us.

FS Anderson

SFS Hanson

Minneapolis Police Department Crime Lab Unit
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Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 98-Supplement of For S D.Anderson #113501 on 09/02

Author 113501 - ANDERSON, DUSTIN LYLE
Related Date Jan-27-2011 7:50
Supplement of For S D.Anderson #113501 on 09/02/2010 23:il
Crime Lab - latent print processing of PI #10-1232
CCN: 10-005090
On 8/5/10 at the request of Sgt. Kjos of the Homicide Unit, I obtained PI
#10-1232 from the Property and Evidence Unit for latent print processing.
PI #10-1232 was observed to be a "FEDERAL 40 S&W" DCC.
I processed and examined PI #10-1232 for latent prints, but no ridge detail
was developed.
PI #10-1232 was returned to the Property and Evidence Unit on 8/5/10.
I hereby certify that this is a report of the conclusion of examination
performed by me.
FS D. Anderson
Minneapolis Police Department Crime Lab Unit
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Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 99-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 an 09/14/2010

Author 4898 - KJOS, ANN
Related Date Sep-14-2010 9:42
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 09/14/2010 09:42
10-005090
During the course of this investigation, Sgt Porras and I were contacted by
Crime Stoppers of Minnesota, informing us of a tip they received via e mail
regarding this murder investigation. The information from this tip was
followed-up on.
Two suspects were identified and later charged with the murder of Abdi
Mohamed, Anwar Mohammed and Osman Elmi.
On 9~13-10 I was notified this Crime Stoppers "tipster" was awarded a reward
and I was given a check to present to him. At about 1445 hours this same
day, I met with the Crime Stoppers "tipster™ and provided him with this
check.
Sgt Ann Kjos
Homicide Unit
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Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)
Subject 100-Supplement of For S K.Reynolds #005916 on 09/1
Author 5916 - REYNOLDS, KRISTIN (INACTIVE)

Related Date Jan-27-2011 7:50

Supplement of For S K.Reynolds #005916 on 09/17/2010 16:21

SUPPLEMENT OF K. REYNOLDS, F.S. - CRIME LAB/FIREARMS -~ 9/17/10, Duplicate
Supplement from 10-280085.

At the request of Sgt. Kjos, I removed the following evidence from the MPD
Property Room for examination:

From P#35931:

Item ~ 1: One (1) Springfield Armory, semi-automatic pistol, model XD-40,
caliber 40 S&W, serial number , all black in color with stainless
slide, approximate 4" barrel rifled with six lands and grooves with a
right-hand twist, with trigger pull of approximately 4-3/4 to 5-1/4 pounds.
Magazine submitted with Item - 1 contained nine (9) live cartridges, which I
removed from magazine and placed in an MPD bullet envelope:

Six (6) "HORNADY 40 S&W", nickel case, brass primer, copper jacketed hollow
point bullet.

Two (2) "FEDERAL 40 S&W", brass case, nickel primer, copper jacketed hollow
point bullet.

One (1) "“CCI NR 40 S&W", aluminum case, nikel primer, copper jacketed flat
nose bullet,

Item - 1 was test-fired and entered into IBIS for correlation with
like-caliber evidence. Results are pending.

from P#3625 (Homicide 10-005090):

Item - 18: One (1) discharged cartridge casing, "S&B 40 S&W", brass case,
nickel primer, from Medium sized manilla envelope marked, "Case 09007196,
Officer: Joshua Ryan, Item: 09007196005-1, Springfield Test Casing,
1/8/2010.

Inside the sealed manilla envelope was a sealed white bullet envelope
marked: 2-96-43, Springfield, Inc., 420 West Main Street, Geneseo, IL
61254, FFL#3-36-037-07-2b-35798, Make: SPRINGFIELD ARMORY, Model: XD-40, Gun
Type: PISTOL, Caliber: 40SW, Serial #: |ERIRR¥SMN Rifle Char: 6RH,
Tech/Collector: OBAJDIN Z., Signature: (Obajdin signature), Date:
13-01-2009.

RESULTS OF COMPARISON EXAMINATION:

Factory test-fire, listed above as Item -~ 18 in 10-005090, was compared to
test-fire from Item - 1 in 10-280085 and revealed the presence of matching
features. This means that test-fire from Item -~ 1 in 10-280085 is
consistent with having fired Item -~ 18 (Factory Test-fire said to have come
from Springfield xD-40, Serial + [JJEERED .

Results were verified by F.S. M. Hummel and evidence re-sealed in its
original packaging and will be returned to the MPD Property room for
inventory.

This is the report of conclusions of an examination performed by me.

K. Reynolds
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Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 101-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 10/05/2010

Author 4898 - KJOS, ANN
Related Date Oct-05-2010 9:28
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 10/05/2010 09:28
I learned comparison and analysis of evidence at the MN BCA has been
completed. On 9-29-10 I went to the BCA and signed out all the evidence for
this case. The evidence was placed in the trunk of my car and I drove to
the MPD Property and Evidence Room. At about 1400 hours, this evidence was
signed back into our MPD Property and Evidence Room.
County Attorney requested to view the clothing inventoried under PI #
10-775, This item was signed out and will be brought to Assistant County
Attorney Bob Streitz.
Sgt Ann Kjos
Homicide Unit
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Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 102-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 10/21/2010

Author 4898 - KJOS, ANN
Related Date Oct-21-2010 20:39
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 10/21/2010 20:39
Sgt Porras and I were contacted by Mr Bob Strietz, Assistant Hennepin County
Prosecutor regarding a male who wished to speak to us about this case. It
was explained this male is currently charged with a crime here in Mpls and
housed in Hennepin County Jail.
In our offices on 10-20-10 Sgt Porras and I met with Mr. Bob Polly and his
cliert Ryan Daniel Jone-Adams, dob 8-5-93. Ryan explained he was housed at
one time with both Ahmed Ali and Mahdi Ali. Ryan said both Mahdi and Ahmed
spoke to him about the murders that happened at the Seward Market earlier
this year.
Sgt Porras and I had Ryan and Mr. Polly go into interview room F. This room
is equipped to audio and video record our conversation. The recording
equipment had been activated and both Ryan and Mr. Polly were aware of that
fact. Please see the transcript of our interview for complete details.
In brief: Ryan said he was booked into HCJ on January 22nd or 23rd of this
year and was housed in the same quad as Ahmedshire Ali. Ryan said he and
Ahmed spoke of the robbery and subsequent shootings at the SEWARD MARKET.
Ahmed apparently told Ryan he and Mahdi Ali went into the store to rob it
but Mahdi panicked and shot everybody. Ahmed told Ryan his role was to keep
any customers at the back of the store and take their cell phones so no one
could call the police. When the shooting happened, Ryan said Ahmed told him
he ran from the store ard eventually "split" from Mahdi. Ryan said Ahmed
told him only Mahdi had a gun during this robbery/murder. According to
Ahmed the gun used was an XB40 which was obtained during a different
robbery.
Ryan said Mahdi Ali ther transferred into his same quad. Eventually, Ryan
said Mahdi told him he and Ahmed Ali robbed a store by Mahdi's house.
According to Mahdi, whern they went in the clerk wasn't scared of him. Ryan
was apparently told the clerk was pointing at Mahdi and telling Mahdi to get
out of their store. Mahdi told Ryan another customer came into the store
and he panicked and shot the customer. Ryan said Mahid said he ran from the
store but then came back because Mahdi thought the clerks recognized his
voice so he shot them. Ryan said Mahdi was upset with Ahmed because Ahmed
only wore one glove during the robbery.
I showed Ryan a picture of Ahmedshire Abdi Ali, dob 3-1-92. Ryan said this
is the first guy he was housed with in HCJ. Ryan signed and dated this
photo.
I next showed Ryan and picture of Mahdi Hassan Ali, dob 1-1-93. Ryan
immediately said "Mahdi Ali". Ryan signed and dated this photo as well.
We ended the interview and Ryan was returned to HCJ. The interview was down
loaded and saved to a DVD. The DVD will be property inventoried along with
the confirmatory photos signed by Ryan Daniel Jones-Adams.
Sgts Kjos and Porras
Homicide Unit
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Narrative Text Page(s)
Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)
Subject 103-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 10/21/2010
Author 4898 - KJOS, ANN

Related Date Oct-21-2010 20:41
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 10/21/2010 20:41
RYAN DANIEL JONES-ADAMS 10/20/2010
BY SGT KJOS/SGT POR RAS
CCN 10-005090
Transcribed by ht
Q. Okay RYANits R A Y
R. RY A N
Q. And your middle name?
R. DANIEL
Q. And your last name?
R. JONES-ADAMS
Q. Its JONES hyphen?
R. Yeah.
Q. Your kirth date?
R. E——
Q. You are currently incarcerated in the Hennepin County Jail is that
correct?
R. Yes.
Q. And right now you have been charged with murder is that correct?
R. Yes.
Q. And right now you are represented by your attorney?
R. Yes.
Q. And that is Mr. BOB POLLY .
R. Yeah.
Q. And he is here right now is that correct?
R. Yes.
Q. And you also have other counsel here, KELL Y CHARLES. So today you have

some information about a murder that happened earlier today and that's not a
murder that you were involved in, is that correct?

R. Yes
Q. Earlier this year.
R. Yes.
Q. And that is a triple murder that happened in south Minneapolis.
R. Yeah.
Q. You spoke to your attorney is that correct?
R. Yeah.
Q. And then your attorney approached the prosecutor that is handling our
case.
R. Yes.
Q. Now at some point what day did you come into the Hennepin County Jail?
R . January 22 or the 23rd.
Q. of 20107
R. 2010.
Q. Did you come in as a juvenile or as an adult?
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I came in as an adult.

As an adult. And so were you approached by a male named AHMED ALI?
Yes.

So was he housed in the same area?

Yes.

In the same quad?

Same dquad.

So when he approached you what did he say?

Well again he was just trying to play it cool. He was trying to see what
type of dude I was and then that's when he just started like just at me Like
get some stuff off his head and that's when he told me what happened.

Q. What did he tell you?

R. He told me that they you know they planned a robbery at store in south
Minneapolis. And basically it just all got wrong and MAHDI came in there

and he panicked and he shot, he shot everybody.

.

R

Q.
R.
Q.
R.
Q.
R.
Q.
R.

Q. When you say they planned, who is, did he say who he planned on?

R. MAHDI ALI and himself AHMED ALI,

Q. And was there anybody else involved in the planning of the robbery?

R. Somebody was present but I don't think that he planned it to do with it

but I know as far as present.

Did he say who it was?

Just AHMED's cousin.

This is AHMED telling you that?

Yeah.

Right.

Yeah.

Okay and so then AHMED said he did do a robbery with MAHDI?

Yeah.

0. And so what exactly did the say how the plan went, how they got the
robbery, did he cover that?

R. Well he said that they, they done a lot of robberies together but he
didn't really give me any details of those but that night they were supposed
to rob the store next to Mahdi‘s house and they, they were just supposed to
get in, get out and just take all the money. And when the customer came in,
MAHDI froze up because AHMED was supposed to make sure everybody was in the
back or something like that everybody was in the back and take the cell
phones and stuff so no one would call the police. And MAHDI came in and the
dude the clerk the person that was working there he was basically in Mahdi's
face told him get out, get out of my store with all that. He said they were
speaking in Somali and, and he just froze up, froze up when the customer
came in and shot him.

WO WO WO WO

Q. AHMED said he was supposed to keep the customers at the back of the
store?
R. Yeah he was supposed to take all their cell phones and everything and
make sure nobody called the police.
Q. Okay and then when you say MAHDI froze up.
R. That means that he panicked. He got scared.
Q. Did AHMED tell you did he have a gun on him?
R. No AHMED didn't have a gun.
Q. Didn't have one.
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R. No.
Q. Were they both wearing masks?
R. They both wore masks.
Q. And gloves or?
R. MAHDI had on two gloves. MAHDI ALI had two gloves, AHMED had on one
glove.
Q. Did AHMED tell you they had masks and gloves on?
R. Yeah. They both told me.
Q. And when so when this is AHMED talking to you know right?
R. Yeah.
Q. And when he says MAHDI froze up he panicked because a customer came in?
R. Unexpectedly yeah, unexpectedly because there is already customers there

and he was supposed to take the cell phones, phones and everything and get
the money while MAHDI was holding them at gunpoint. And when a customer came
in from behind they said well AHMED said that he got scared he panicked and
he shot.

Q. What did AHMED do when this, when MAHDI shot the customer?

R. He said he ran.

Q. And then did he say what MAHDI did?

R. He said, he said after he shot that first customer he said he ran.

Q. And then where did, did AHMED say where he went?

R. No he said that he was on the run and he was on the Canada border or the

Canada, he was on the Canada, on the border in Canada and he came back
because something about his little cousin was supposed to get arrested for
ite

Q. Did AHMED tell you why he chose that place, why they chose that store at

all?

R. No.

Q. He just said they chose a store close to where MAHDI lives.

R. Yes.

Q. Did he, did AHMED ever say why he needed, did he need money or?

R. Yeah they needed money.

Q. Why do you know did he say why?

R. He was trying to buy a car. He was trying to buy a car from MAHDI ALI.

Q. Did AHMED ever tell you what, the gun that was used did he ever tell you

what happened to the gun?

R. Yeah they said it got dumped in the river.

Q. AHMED said that.

R. Yeah.

Q. Did he say he dumped it in the river?

R. He didn't. He just said the gun was in the river he didn't tell me who

did it or what.

Q. Right after the murder.

R. Yep.

Q. Did AHMED tell you where they went or what they did?

R. He said he split up. He said he split up from MAHDI. He didn't want to

be around MAHDI.

Q. But it was did we already cover this; AHMED did not have a gun?

R. He didn’'t.

Q. So when you are talking to him did you ever see AHMED's papers, charging
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papers?
R. Never.
Q. Never read.
R. No.
Q. Anything that was in there?
R No.
Q. Did you after you talked to him did you ever go; do you have access to
computers in there?
R. No.
Q. You didn't read any newspaper articles or anything during that time with
AHMED?
R. No.
Q. But you did see news coverage, did you see like TV news coverage of this?
R. Yeah. All the news coverage I seen was when they were saying AHMED was

supposed to testify against MAHDI. And when AHMED was there with me the
only thing I seen on the newspaper was MAHDI going to court and saying that
he didn't know how old he was. That's the only thing I seen on the news.

Q. And then at some was there an occasion when MAHDI, MAHDI came into jail.
R. Yeah right after AHMED turned 18, MAHDI came from Carver County.

Q. Had you ever, did you know who MAHDI was?

R. No.

Q.- Was AHMED in the same jail at the same time?

R. When AHMED turned 18 and went to the newer jail and MAHDI came into the
old jail where juvenile part of jail.

Q. Okay and then that's where you were?

R, Yes.

Q. Were you guys then housed in the same area?

R. MAHDI. I was in it's a quad 6B and MAHDI was in 6F. It's a hallway it

holds two cells in there and he was like in protective custody type because
they didn't know how old he was. So they wasn't trying to put anybody there
with him. But after a while about a month later I went in there with him
and he just the same thing AHMED. He tried to be cool to see what type of
dude I was, cracked little jokes you know. And then he told me this and he
got it off his chest too I needed to tell somebody like. He told me that
they were planning a robbery and before he robbed a gun store in S5t. Louis
Park.

Q. Did he give you any more details about that St. Louis Park gun robbery?
R. No. He just said he was, he just said that he robbed the store in St.

Louis Park for guns and he was selling guns,

Q. Okay.

R. Yeah and um they, he was supposed to sell AHMED a car earlier that day

and they was planning on robbing the store next to his house. And he said
he taught, he said he taught AHMED well to wear masks, two gloves soO no
identification of anything, no case basically you know. When they went he
just said that they were in there, he came in. This basically telling it's
a robbery give up everything and then he said the clerk he said was like an
older guy or something like that. But the clerk he wasn't scared of them.

He went right in his face like get out of my store, get that gun out of my
store and he said that he, he said he was scared like he didn't know what he
was going to do and when the customer came in, he just panicked and he shot
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the customer. And then they ran out of the store but then came back and he
shot, shot everybody up, the other two.

Q. Did he say why he shot the other two?

R. Yeah because he said that they thought they recognized his voice because
it's next to his house.

Q. Going back first he said they wore masks,

R. Yeah.

Q. And then they wore gloves.

R. Yeah.

Q. Did he say that they both had masks both he and AHMED had masks and
gloves on?

R. Both him and AHMED had matching gloves on but AHMED had one and MAHDI had
two.

Q. Did he, why did ARMED only have one glove?

R. He that's what he said the same thing. He said that he was stupid for
it. He taught him better than that.

Q. And then okay and then did he, did MAHDI now this is MAHDI.

R. Yeah.

Q. Did he say what AHMED did in the store?

R. He said AHMED his role was supposed to be just get the money and make

sure nobody had any cell phones, make sure they can't call the police and
get the money. Sc he said AHMED was looking a little scared too, a little

panicky.

Q. And then so then there is, is MAHDI telling you they were talking in
Somali?

R. Yeah.

Q. And then the customer was it one of the clerks was pointing at his face?
R. Yeah he just came up to him, walked up to him like get that out of my

store, get out of here with that and he just said he didn't, he though the
clerk was going to do something to him and when the customer came in that
just made it all go bad.

Q. And did he say he ran out of the store or what did he do after he shot
the customer.

R. He said after he shot the customer, he ran out of the store but then came
back and two the other two.

Qu Did MAHDI say what he did after he shot these people?

R He just said he got rid of everything.

Q. Did he way where he got rid of everything?

R. No he didn't tell,

0. Did MAHDI ever tell you why they chose that store?

R. No.

Qn MAHDI didn't.

R. No.

Q. Did MAHDI ever tell you when did they plan this robbery, who planned the
robbery?

R. Yeah they did MAHDI ALI and AHMED.

0. Did MAHDI ever say that AHMED's cousin was involved in the planning?

R. He said he was present.

Qe That his cousin AHMED's cousin was.

R. Was present but he didn't get involved with it.

For 133309  Printed On Nov-10-2021 (Wed.) Page 222 of 405
1416566



MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT St bl

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES

Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))
Q. He didn't go in the store?
R. No he didn't go in the store.
Q. he wasn't the driver of a car or anything like that, a get away car
R. No.
Q. And at some point then did MAHDI ask you to talk to your lawyer or talk
to somebody about this case?
R. He asked me to basically cover it up for him and he will do something for

me. He said that he will have his lawyer and his investigators come in and
take a statement from me saying that AHMED and his cousin did it and they
are trying to blame it on him. And he wanted me to basically just tell and
just cover up for him saying that his cousin and AHMED did it.

Q. So his cousin.

R. AHMED's cousin and AHMED,

Q. Okay. That did the robbery and killed these three men.

R. Yeah.

Q. Did you do that then?

R, No.

Q. Do you know if MAHDI talked to anybody else in jail?

R. Yeah, yeah. He talked to the GIOVANNI GARCIA, ZACHARY ROBINSON and he

tried to get MARQUEL TOWNSEND too but two of them refused - GIOVANNI GARCIA
and MARQUEL TOWNSEND refused.

Q. How do you know that?

R. Because we were all in the same quad after awhile and you know if like
one person talks everybody is going to get involved.

Q. Right,

R. And basically MARQUEL, ZACHARY and GIOVANNI came up to me saying that

that MAHDI asked them to do this for him and he didn’'t come up to me. He
came up to me last about it and then when he came up to me about it, I
already knew what he was going to say.

Q. So when he approached you with this then obviously you didn't talk to the
investigators.

R. No.

Q. Did you immediately notify your attorney then?

R. My attorney came before the investigators came so he was present with me.
Q. And you mentioned that St. Louis Park robbery the gun store.

R. Yeah,

Q. Did MAHDI ever tell you was AHMED part of that robbery?

R. No he didn't. He never said.

Q. He didn't elaborate on that he just said that he did it.

R. Yep.

Q And for guns.

R. Right.

Q. And then that he was selling guns from that robbery.

R. Yep, yep.

Q But he didn't give you any details about that robbery?

R. He didn't give me no details.

Q. Going back to ZACHARY and GIOVANNI and do you know, first of all how do

you know if any of them talked to MAHDI's attorney?
R. Because MAHDI got mad at GIOVANNI GARCIA because GARCIA because his
lawyer told MAHDI. MAHDI's lawyer told MAHDI that GARCIA didn't give a
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statement so MAHDI basically confronted it GARCIA about it saying why didn't
you tell them this. I told you. Because basically he was confronting him
and he said well it doesn't matter because ZACHARY ROBINSON gave a statement
anyway.

Q. What was MAHDI, did MAHDI so he asked you to de this for him to give a
statement to his attorneys?

R. Yes.

Q. Did he say he would do anything for you if you did this?

R. Yes he said that that basically he said that you know that 1 get money so
I will make sure there is money in the books. I will come visit you and if
you got any witnesses to help you in the case because I will be out before

you do that I can go take care of them.

What did that mean to you?

That basically he was going to kill the witnesses.

On your case?

Yes if I help him on his case.

And everything you are telling us is true?

Yes it's true.

I mean you haven't fabricated anything.

No.

Made-up anything.

No.

Do you know who that guy is?

That's AHMED.

That's AHMED. And that's the guy you were housed with in jail.

That's the first guy yeah.

®kay. Can I get you to sign that? Today's date 10/20. And then do
ou know who that guy is?

5 MAHDI ALI.

- and he is the one that asked you that -

. Yeah.

Told you about the triple.

SGT PORRAS

Q. Just a couple of questions. I got more questions. Did MAHDI ever tell
you what caliber of gun he uses or type it was?

R. Yeah it was well basically they ooth teld me two different guns. One of
them said it was an ¥XB40.

O Who toid you that?

R AHMED. AHMED said it was an ¥B4Q and MAHDI said it was a .9, .% mm.
Q= Okay and did MAHDI or AHMED ever tell you that the gun they used was from
that St. Louis Park robbery.

Yeah it was.

. Who told you that?

That both of them.

" They both told you that.

. Well not both of them but one of them said that the XB40 he got it from
robbing somebody. That's what AHMED said so I am guessing that it was from
that same robbery.

OXOAI<< OXWOPWOXTOHVOXTNOHBOTO

O WO w

Q. From the St. Louis Park one?
R. Yeah. MAHDI told it was so. I am just kind of confused on that one
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Q. Okay. Anything else you remember?

R Not that I know of unless you ask me more questions.

Q. How about this, did they ever tell you what kind of car they were in?

R They never said a car was involved. No.

Q I mean why that store, did he ever say why they robbed that store?

R. No. Never. He just said it was next to his house and he used to go to
that store and he thought that they will know know his voice so that's why

he was scared.

Q. Okay but he went there anyway even though he knew that they would know
his voice?

R. Yes.

But that's why they covered up?

Yeah,

~ And you never read any of MAHDI's papers ever?

Never.

2 Correct.

. Yep.

. Real quick before this, before they did this robbery did they talk about
doing any other robberies other than the gun store robbery?

R. Yeah they, they said that they did some missions. That's what they call
it some missions and that they done a store like like cars, like car tires

and rims basically and rob you for money but they never really gave details.

O xXO O WO

Q. And wher. you say they was it both MAHDI and AHMED would tell you this
stuff or?

R. Yeah MAHDI, MAHDI was the main one that was saying that they did missions
and stuff because he called himself TRIPLE M I guess.

Q. hat does that mean?

R. MAHDI MISSION. MISSION MAN MAHDI and MURDER MAN MAHDI and stuff like

that you know. He got it carved it in some of the rooms he had been in in
the facility. '

Q. TRIPLE M.
R. Yeah.

Q.- MAHDI does.

R. Yep.

Q. Did MAHDI ever tell you was he associated with any gang?

R. Yeah Cedar Riverside.

Q. Cedar Riverside?

R. Just Somali Cedar Riverside.

Q. They just call themselves Cedar Riverside.

R. Yep.

Q. How about AHMED did he ever say anything like that?

R, It supposed to be SOL. Ah Somali Qutlaw yeah. That's one of the reasons

he was trying to, he was trying to say tell, tell his people that his
investigators that AHMED and his cousin because his cousin is supposed to be
SOL and they were trying to say basically lie for him because he is Cedar
Riverside and SOL don't like each other and he was saying it will, it will
make sense that he will tell on somebody from a different gang hood.

Q. That is MAHDI telling you.
R. Yes.
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Q. This is MAHDI telling you this is what you need to tell the
investigators?
R. Yeah.
Q. That the reason AHMED is lying about it being MAHDI is because of his
cousin.
R. It's because of SOL Somali Outlaw and he is Cedar Riverside and they
don't like each other.
Q. Did MAHDI ever say anything to you about what he would do to AHMED if he
testified? Have you ever heard him threaten anybody in the case?
R. He basically said that if he looses his case and he goes to jail he was
going to kill, he was going to kill AHMED and he was going to kill his self.
Q. That he is goineg to kill himself.
R. Yeah.
Q. Real quick going back to AHMED's cousin. I just thought about this. Was

there, did they, did anybody indicate why his cousin didn't participate in

the robbery?

R. No he just, they just said that he was there earlier that day and he left
so he didn't see any part of it.

END OF INTERVIEW
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Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)
Subject 104-Supplement of For S D.Anderson #113501 on 11/0
Author 113501 - ANDERSON, DUSTIN LYLE

Related Date Jan-27-2011 7:50

Supplement of For S D.Anderson #113501 on 11/01/2010 23:50

& FS Mink - Crime Lab Unit - exam of latents from Scene and metal bar
processing

CCN: 10-005090

This report concerns the analysis of the ridge detail lifted from the scene

and the processing of the metal bar collected from the scene as stated in
supplement #19.

The metal bar (which had been partially detached from the front door) was
processed and examined for latent evidence in the Crime Lab Unit. Ridge

detail was developed, marked, photographed, and lifted. After processing,

the metal bar was inventoried in the Property and Evidence Unit on 1/18/10.

The ridge detail was examined by me, and the results are as follows:

" Latent 1ift #1 (from the metal bar) contained one latent print that was
labeled #1

" Latent lift "A" (interior glass of the front door) contained one latent
print that was labeled "A"

- Latent lift "B" (interior glass of the front door) contained two latent
prints that were labeled "Bl" and "B2"

w Latent lift "C" (interior glass of the front door) contained one latent
print that was labeled "C"

o Latent lift "D" (interior glass of the front door} c¢ontained one latent
print that was labeled "D"

" Latent 1lift "E" (interior glass of the front door) contained one latent
print that was labeled "E"

. Latent lift "F" (interior glass of the front door) contained two latent
prints that were labeled "F1" and "F2"

The latent prints were analyzed for quality by me; the analvsis results are

as follows:

" SUFFICIENT for comparison: "A"; "B1l", "B2"; "C"; "D"; "E"; "F1lv; & "F2
" INSUFFICIENT for compaxison: "1"

At the request of Sgt. Kjos of the Homicide Unit, fingerprint and palmprint
cards bearing the names of the following individuals were obtained from MPD
files and the MnBCA's PrintPrint system for comparison purposes:

" Mahdi Hassan Ali (DOB:1/1/1993; MPD #2010-0178: SID #MNOS9BX8841)

" Ahmed-Shire Abdi Ali (DOB:3/1/1992; MPD #891697; SID #MNJ6067530)

. Amir Abdulgadir Farah (DOB:10/21/1989; MPD #08-3829; SID #MN08B27996 & SID
#MNJI6055079)

I compared the latent prints to the individuals listed above with the

following results:

" Latent print "A"™ - all individuals listed above were EXCLUDED as the

source

= Latent print "B1" - all individuals listed above were EXCLUDED as the

source

" Latent print "B2" ~ all individuals listed above were EXCLUDED as the
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source
" Latent print "C" - all individuals listed above were EXCLUDED as the

source
w

source

source

source
"

source

Latent print
Latent print
Latent print

Latent print

"p" - all individuals listed above were EXCLUDED as the

"E" - all individuals listed above were EXCLUDED as the

"F1" - all individuals listed above were EXCLUDED as the

"F2" - all individuals listed above were EXCLUDED as the

FS Mink verified the analysis of the latent prints and comparisons.

The latent lifts,

elimination prints, and copies of the fingerprint and

palmprint cards will be retained in the Crime Lab Major Case latent print

files.

All:photographs have been transferred to CDs and will be retained in the
Crime Lab Unit.
We hereby certify that this is a report of the conclusions of examinations
performed by us.
FS Anderson

FS Mink

Minneapolis Police Department Crime Lab Unit
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Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)
Subject 105-Supplement of Off J.Adams #000015 on 11/11/201
Author 0015 - ADAMS, JOSEPH

Related Date Jan-27-2011 7:50

Supplement of Off J.Adams #00001S on 11/11/2010 09:42

Examination Report of MPO PI#: 2010-931 Line-3 (FCLCMS: 2010-201-1 and
2010-201-2)

Officer J. Adams

10-005090

11-11-2010

CASE SUMMARY:

On November 4th 2010, the Minneapolis Digital Forensics Lab received a work
request from Sergeant Luis Porras to examine a cell phone and the
corresponding media attached to the phone. The specific stipulation of the
request was to retrieve or document the call history, contacts list, images,
and text messages stored on the phones and the attached media. The examiner
began the examination process on November 11lth 2010.

LOCATION OF EXAMINATION:

Minneapolis Police Crime Lab

350 S5th Street South, Room 102

Minneapolis, MN 55415

EVIDENCE ASSESSMENT:

1. Legal authority was established by search warrant specifically for the
examination of the evidence items in a laboratory setting. The examiner
received a copy of the warrant. The document was added was added to the case
examination CD

2. The examination took place at the Minneapolis Police Crime Lab.
Documentation was retrieved from the Minneapolis Police Departments records
management system and reviewed. Computer Forensics Lab employees check the
evidence out of the Minneapolis Police Department Property Room maintaining
chain of custody procedures.

3. The evidence media was photographed and entered into the Forensic
Computer Laboratory Case Management System (FCLCMS). The case management
system assigns a specific number to the evidence.

4. Upcn completion of the examination, the original evidence was put in an
appropriate container and sealed with evidence tape by the examiner. The
original evidence was then placed in the Minneapolis Police Property Room.
GENERAL FORENSIC PROCEDURES:

1. All forensic software and equipment used during this examination is
licensed to or authorized for use by the examiner and/or the Minneapolis
Police Department. To protect the integrity of the data contained on the
original media the CelleBrite UFED forensic tool and the Project-a-Phone
apparatus was used to complete the examination.

2. Details about the evidence media such as the make, model, and serial
number were entered in the forensic laboratory management database. Each
evidence item is given a unique number in the database software. The
assigned media numbers and corresponding information are included in the Lab
Media Reports included on the case examination CD.
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DIGITAL MEDIA EXAMINED:
Samsung - Cellular Phone
a. Model: SGH-T229

13.82 - Law Enforcement

d. Inventory: 2010-931 Line-3
T-Mobile - SIM Card

¥ 13.82 - Law Enforcement

FORENSIC TOQLS AND ANALYSIS:
1. The examiner used a laboratory computer to complete the analysis and
report. The computer uses Windows Vista as an operating system. A
comprehensive search of the evidence items was completed with emphases
placed on items listed below. The following apparatuses, software, and
hardware was used to complete the examination:

Analysis Software

a. CelleBrite UFED
b. Project-a-Phone 13.82 - Law Enforcement §

Areas of Focus

a. Call History

b. Contacts

c. Images

d. Text Message (SMS)

CONCLUSIONS:

Based on the information revealed by the forensic examination, as well as
the examiners experience and training, the following findings have been
reported:

1. The examiner utilized a signal disruption tool to stop the outgoing and
incoming signal for each appropriate evidence item at the beginning of the
examination. Using the menu system the examiner then manually attempted to
deactivate the transmitters for each evidence item (for example airplane
mode) . Once the transmission mode for the evidence item was deactivated it
was no longer necessary to employ the disruption device.

2. The CelleBrite UFED forensic tool was used to retrieve the audio/music,
call history, contacts list, images, and text messages stored on evidence
item 2010-201-1 (Samsung cell phone). The examiner connected the evidence
item to the CelleBrite device and transferred a copy of the requested
information onto a USB thumb drive. The report created by the CelleBrite
device was added to the case examination CD and can be accessed under the
title, "CelleBrite 2010-201-1".

3. The examiner used the Project-a=-Phone tool to record general information
stored on the phone. The examiner recorded the display screen of the
evidence item while manually navigating the menu system of the phone to the
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desired location. The resulting screen shots were added to an HTM file and a
report was created. The report was added to the case examination CD and can
be found under the title, "Project-a-Phone 2010-201-1 (Phone Info)".

4. The CelleBrite UFED apparatus was also used to examine evidence item
2010-201-2 (SIM card found attached to the Samsung cell phone evidence item
2010-201-1) The SIM card was removed prior to the examination of the phone
and inserxted into the CelleBrite UFED. The examiner used the CelleBrite to
generate a report of the readable information stored on the evidence item.
The report was added to the case examination CD and can be accessed under
the title, "CelleBrite 2010-201-2 (SIM Card).

5. Any gquestions regarding the above findings or additional information can
be provided upon request. One copy of the case examination CD was created
and given to Sergeant Porras. A second copy of the case examination CD was
created and property inventoried in the Minneapolis Police Property Room.
Officer Joseph Adams

Digital Forensic Investigations

Minneapolis Crime Lab

612-673-2120
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Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 106-Supplement of Off D.Hanson #002712 on 11/15/20

Author 2712 - HANSON, DALE S
Related Date Jan-27-2011 7:50
Supplement of Off D.Hanson #002712 on 11/15/2010 08:15
Cellular Data Retrieval Report
CCN 10-005090
Date 11/15/2010
Case Summary
Sgt Porras requested the examination of a Samsung cellular phone.
Where Examination Took Place: Minneapolis Police Crime Lab
350 5th Street South, Room 102
Minneapolis, MN 55415
Assessment
) LR Documentation retrieved from the department's records management system
was reviewed.
a. Legal authority to examine the evidence was established by search
warrant.
b. The evidence was checked out of the property and evidence unit.
2% Evidence Intake was completed.
a. The evidence was viewed, photographed, and the make/model/serial numbers
were documented. The photographs that were taken are included on the
examination report CD.
b. The case information was entered in my forensic log records. The make,
model, and serial number of the evidence were noted in the forensic
laboratory management database. Each evidence item was assigned a media

number by the database. A label was affixed to each media item prior to
examination.
ce The evidence was returned to the property room upon completion of the

cellular phone examination. The evidence was placed in a sealed and signed
package prior to its return to the property room.

Evidence

The following evidence was examined according to the search warrant:

1. Samsung SGH-T429 Cellular Phone.

a.

b.

c- 13.82 - Law Enforcement
y

a.

b. MPD PI: 2010-1213

CE Assigned Lab Media Number:2010-200-2
d. Phone Number Assigned: 6122982685
Analysis

The examiner attempted to retrieve the following information from each piece
of evidence:

a. Address Book
b. Call History
c. Images/Video
For 133309 Printed On Nov-10-2021 (Wed.) Page 232 of 405

1416576



MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT e

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES

Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))
d. Stored Audio
e. Text Messages
T Phone Number Assigned to Evidence

Examination Hardware/Software Version Numbers

The following equipment and software was used during the examination to
retrieve or document data:

abe Cellebrite Universal Forensic Extraction Device

a. App:
b. Full
c. Tiny!
Findings
Based on the information revealed by the forensic examination, as well as
the examiners experience and training, the following findings have been

reported:
Media 2010-200-1
il The phone's battery had discharged and had to be recharged. The battery

in the phone would not hold a charge so a replacement battery had to be
ordered. Once received, the battery was charged then phone was powered on.
A cellular disruption device was activated prior to the phone powering on.
This prevented the phone from connecting to the cellular network. Once
powered on, I navigated the phone's menu system and turned off the phone's
transmitters. The cellular disruption device was then powered off.

r The CelleBrite UFED forensic tool was used to examine evidence item
2010-200-2 (SIM card found attached to evidence item 2010-200-1) The SIM
card was removed and inserted into the CelleBrite UFED. The examiner used
the CelleBrite to generate a report of the readable information stored on
the evidence item. The reports were added to the examination CD.

3% The CelleBrite UFED forensic tool was used to retrieve the contacts, call
history, text messages, and phone information stored on evidence item
2010-200-1. The examiner connected the evidence item to the CelleBrite
device and transferred a copy of the requested information onto a USB thumb
drive. The report created by the CelleBrite device was added to the
examination report CD.

I was unable to retrieve the images, videos, or voice notes because those
applications were password locked and there were no known ways of bypassing
the password.

4, Any questions regarding the above findings or additional information can
be provided upon request. One copy of the case examination CD was created
and given to Sergeant Porras. A second copy of the case examination CD was
created and property inventoried in the Minneapolis Police Property Room.
Officer Dale Hanson

Minneapolis Police Crime Lab
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Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 107-Supplement of Off J.Adams #000015 on 11/18/201

Author 0015 - ADAMS, JOSEPH
Related Date Jan-27-2011 7:50
Supplement of Off J.Adams #00001S on 11/18/2010 13:23
Examination Report of MPD PI# 2010-774 Line-3 (FCLCMS: 2010-211-1 and
2010-211-2)
Officer J. Adams
10-005090
11-17-2010
CASE SUMMARY:
On November 11lth 2010, the Minneapolis Digital Forensics Lab received a work
request from Sergeant Luis Porras to examine a cell phone and the
corresponding media attached to the phone. The specific stipulation of the
request was to retrieve or document the call history, contacts list, images,
text messages, video and any other information stored on the phone and the
attached media. The examiner began the examination process on November 11lth
2010.
LOCATION OF EXAMINATION :
Minneapolis Police Crime Lab
350 Sth Street South, Room 102
Minneapolis, MN 55415
EVIDENCE ASSESSMENT:
1. Legal authority was established by search warrant specifically for the
examination of the evidence items in a laboratory setting. The examiner
received a copy of the warrant. The document was scanned and produced as a
PDF (Portable Document Format). The resulting PDF file was added to the case
examination CD
2. The examination took place at the Minneapolis Police Crime Lab.
Documentation was retrieved from the Minneapolis Police Departments records
management system and reviewed. Computer Forensic Lab employees check the
evidence out of the Minneapolis Police Department Property Room maintaining
chain of custody procedures.
3. The evidence media was photographed and entered into the Forensic
Computer Laboratory Case Management System (FCLCMS). The case management
system assigns a specific number to the evidence.
4. Upon completion of the examination, the original evidence was put in an
appropriate container and sealed with evidence tape by the examiner. The
original evidence was then placed in the Minneapolis Police Property Room.
GENERAL FORENSIC PROCEDURES:
1. All forensic software and eguipment used during this examination is
licensed to or authorized for use by the examiner and/or the Minneapolis
Police Department. To protect the integrity of the data contained on the
original media, the CelleBrite UFED forensic tool and the Project-a-Phone
apparatus was used to complete the examination.
2. Details about the evidence media such as the make, model, and serial
number were entered in the forensic laboratory management database. Each
evidence item is dgiven a unique number in the database software. The
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assigned media numbers and corresponding information are included in the Lab
Media Reports included on the case examination CD.

DIGITAL MEDIA EXAMINED:
Sharp - Cellular Phone
Model : Sidekick 2008

13.82 - Law Enforcement

oCw oo

Cs
d. Inventory: 2010-774 Line-~3
T-Mobile - SIM Card

a.
b2
g 13.82 - Law Enforcement
e.
f. Inventory: 2010-774 Line-3
FORENSIC TOOLS AND ANALYSIS:
1. The examiner used a laboratory computer to complete the analysis and
report. The computer uses Windows Vista as an operating system. A
comprehensive search of the evidence items was completed with emphases
placed on items listed below. The following apparatuses, software, and
hardware was used to complete the examination:

Analysis Software
a. CelleBrite UFED
b. Project-a-Phone [ICHerARNR:\A=gl{elfelslg

Areas of Focus

a. Call History

b. Contacts

c. Images

d. Text Message (SMS)
e. Video
CONCLUSIONS:

Based on the information revealed by the forensic examination, as well as
the examiners experience and training, the following findings have been
reported:

1. The examiner utilized a signal disruption tool to stop the outgoing and
incoming signal for each appropriate evidence item at the beginning of the
examination. Using the menu system the examiner then manually attempted to
deactivate the transmitters for each evidence item (for example airplane
mode) . Once the transmission mode for the evidence item was deactivated it
was no longer necessary to employ the disruption device.

2. Due to various incompatibilities with the cell phone examination software
the examiner had to use the Project-a-Phone tool to document the call
history, contacts list, images, text message, and video data stored on
evidence item 2010-211-1 (Sharp Sidekick cell phone}. The examiner also used
the Project-a-Phone to record general information about the phone. The
examiner recorded the display screen of the evidence item while manually
navigating the menu system of the phone to the desired location. The
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resulting screen shots were added to various HTML files and reports were
produced. The reports were added to the case examination CD and can be found
under the titles, "Project-a-Phone 2010-211-1 (Call History) ",
"Project-a-Phone 2010-211-1 (Contacts)", "Project-a-Phone 2010-211-1
(Images-Video)", "“Project-a-Phone 2010-211-1 (Text Messages)", and
“"Project-a-Phone 2010-211-1 (Phone Info)".

3. The CelleBrite UFED apparatus was also used to examine evidence item
2010-211-2 (SIM card found attached to evidence item 2010-211-1) The SIM
card was removed prior to the examination of the phone and inserxted into the
CelleBrite UFED. The examiner used the CelleBrite to generate a report of
the readable information stored on the evidence item. The report was added
to the case examination CD and can be accessed under the title, "“CelleBrite
2010-211-2 (SIM Card).

4. Any questions regarding the above findings or additional information can
be provided upon request. One copy of the case examination CD was created
and given to Sergeant Porras. A second copy of the case examination CD was
created and property inventoried in the Minneapolis Police Property Room.
Officer Joseph Adams

Digital Forensic Investigations

Minneapolis Crime Lab

612-673-2120
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Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)
Subject 108-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 12/01/2010
Author 4898 - KIOS, ANN
Related Date Dec-01-2010 10:19
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 12/01/2010 10:19

On 12-1-10 at about 1015 hours, I property inventoried TARGET Evidence
Disposition documents into this case.

Sgt Ann Kjos

Homicide Unit
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Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 109-Supplement of For S C.Johnson #003332 on 01/03

Author 3332 - JOHNSON, CLIFFORD (INACTIVE)
Related Date Jan-27-2011 7:50
Supplement of For S C.Johnson #003332 on 01/03/2011 09:40
On 12-27-10 at the request of Sgt. Kjos surveillance video recorded and
stored in this case as originals in the Video Analysis Sections Avid system
were accessed. The original video was from the Minneapolis Police Impound

lot and still images were recovered and printed. The prints were given to
Sgt. Kjos.
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Narrative Text Page(s)

Narrative Text

Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 110-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 01/06/2011

Author 4898 - KJOS, ANN
Related Date Jan-06-2011 11:05
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 01/06/2011 10:58
On 1-6-11 I met with Christa Thorne at her home in Edina, MN. On 1-6-10
Christa was the Assistant Manager at Wilson's Leather Outlet Store located
at 1312 Glenwood Av N, Mpls, MN.
With my digital recorder activated, I asked Christa if she remembers the
three Somali males who came into their store on 1-6-10. Christa said she
did, further stating she caught one of the males attempting to leave the
store with a stolen coat. Christa said she recovered the coat and all left
the business.
Christa said she checked the rest of the store and noted several empty coat
hangers on racks at the back of the store. Christa said this would indicate
other coats were taken besides the one she recovered from a male Christa had
positively identified as Ahmedshir Abdi Ali, dob 3-1~92.
Christa said their SEAN JOHN jackets are kept in the back of the store along
with several faux shearling (fake suede) Jjackets. When she saw the empty
coat hangers, Christa said she believed these males were able to steal other
coats, specifically faux shearing SEABN JOHN jackets.
I showed Christa surveillance photos taken from the Mpls Impound Lot on
1-6~10 and pointed out a jacket worn by a male in the photograph. Christa
recognized the jacket as one that was sold at her store on 1-6-10. Christa
further stated a jacket like the one worn by the male in the surveillance
photo was stolen on 1-6-10. Christa signed the photo and the interview was
ended.
The signed surveillance photo along with the two other pictures Christa
viewed will be property inventoried into this case.
Sgt Ann Kjos
Homicide Unit
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Subject 111-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 01/06/2011
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Related Date Jan-08-2011 13:29
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 01/06/2011 13:29
TAPED STATEMENT OF CHRISTA THRONE - 01/06/2011
BY SGT A KJOS
CCN 10-005090
Transcribed by ht
Q. CHRISTA on January 6, 2010 where were you employed?
R. WILSON's LEATHER.
Q. And where was your building located?
R. It was off of -
Q. Was it Glenwood -
R. Yeah Glenwood.
Q. And Girard Avenue North.
R. Yeah that's right.
Q. And that building has since been closed is that correct?
R. Yes.
Q. On January 6, 2010 you were working at WILSON'S LEATHER is that correct?
R. Yes.
Q. Do you remember an occasion when three Somali males came into the
business?
R. Yes.
Q. During that time did you pay attention to them, were you aware of what
they were doing?
R. Yes. 1 was aware of what they were trying to do.
Q. What were they trying to do?
R. Steal jackets.
Q. At some point did you stop one of these males?
R. Yes.
Ox Did you catch him with a stolen jacket?
R. Yes.
Q. And you took that jacket from him?
R. Correct.
Q. And after that those males left the store is that correct?
R. Yes it is.
Q. Did you walk throughout your store and find out if any other jackets were
stolen?
R. Yeah I found a series of at least probably two or three hangers.
Q. Enpty.
R. Empty. Yep.
O and that would indicate to you that they were-
R. Were missing yes.
Q. Do you recall what kind of jackets were missing?
R. I know they were all Sean John jackets.
Q. Sean John jackets.
R. Uh huh.
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Q. Do you know what colors they were or?
R. There was a shorter one I don't recall and there had been a black one as
well both Sean John.
Q. Now I showed you a couple of photographs surveillance photographs from a

business just down from you at the Impound Lot and a male in these pictures
is wearing a jacket that I pointed out to you. Do you recognize that

jacket?

R. Yes I do.

Q. What do you recognize about the jacket?

R. By looking at it I can tell that it's a Sean John. It was one that we
carried in the back of the store and its kind of faux shearling style.

(0)= What is faux shearling?

R. It's fake suede.

Q. When you were looking throughout the store and you found these empty

hangers would this coat that this male in the photograph is wearing would
that coat have been in the area where the empty hangers were?

R. Yeah out of the section yes.

Q. So you don't know for certain if this coat was stolen from your store but
it is definitely a coat that is sold at your store?

R. Yes.

Q. And a coat like this similar to this was stolen from your store on
January 6?

R. Correct.

Q. Now I am going to have you sign this surveillance photograph. You can
choose either one.

R. Full name?

Q. Yes please and then today's date. Today's date is January, oh January 6.

Okay. Thank you very much.
END OF STATEMENT
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Related Date Jan-27-2011 7:50
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 01/27/2011 07:50
TAPED STATEMENT OF JOCELYN THOMSON-THELEN - 01/24/2011
BY SGT A. KJOS/SGT L. PORRAS
CCN 10-005090
Transcribed by ht
At Minnesota Correctional Facility, St. Cloud, MN

Q. JOCELYN, you work for the correctional facility in St. Cloud?
R. Yes. I am a case manager here.
Q. What we are here to talk to you about is regarding a case that we are

investigating in Minneapolis and the case number assigned to that is
10-005090. So you are a case manager here at St. Cloud and can you kind of
briefly explain what that means.

R. I specialize in anyone who comes in under the age of 18. I run what's
called the youthful offenders program here in St. Cloud. So anyone that

gets sent to an adult prison as a certified adult gets assigned to my case
load.

Q. Is a male by the name of ZACHARY ROBINSON is he one of your clients?

R. Yes he is.

Q. In June 2010 did some attorneys contact you requesting to visit ZACHARY?
R. Yes. There was a FREDERICK GOETZ that called and stated that he was a

defensive attorney and needed to speak to ZACHARY ROBINSON regarding his
client's case. His client apparently hoped that ZACHARY would be help his
case and we set up a meeting. I filled out the paperwork on June 4. The
first meeting took place on June 10 and he and his investigator MICHAEL
GROSTYAN both came in and talked to ZACHARY at that time. I was not present
at the meeting.

Q. So it was Jjust Mr. GOETZ, Mr. GROSTYAN and then ZACHARY?

R. Yes.

Q. After that meeting took place did you then have an occasion to talk to
ZACHARY?

R. Yes. 2ZACHARY came back to my office and made a phone call home which is

something that I normally do with the youthful offenders. After he got off
the phone, he sat for a minute and said he felt kind of bad because he lied
to the attorney and said the he didn't know anything and couldn't help him.
And he said he felt bad about that. And I asked him well what did he want
to do? You know did he want me to call the attorney back and tell him that
he had lied or that he was going to tell them something different. He
thought about it and decided that yes I could call Mr. GOETZ back and I did.
We set up a second meeting. I do not remember when that meeting took place.
I believe it still would have been in June and they met a second time and I
have no idea what they talked about. ZACHARY never said. He never referred
what case it was for or how he was involved and that was pretty much the end
of the matter. I have not heard anything further from Mr. GOETZ or his
investigator and ZACHARY spent most of his time down is seg so I haven't
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seen much of him either.
Q. Now this form you are talking about and you provided me with a copy of
that form is that correct?
R. Yes I have.
Qi And you said you filled it out on June 4, 20102
R. Yes.
Q= And then the date it says date of event is June 10, 2010.
Rs Yes.
Q. And that would be the day that Mr. GOETZ and Mr. GROSTYAN.
R I am not sure how you pronounce it.
Q. But that would be the date that they met with ZACHARY.
R Yes the initial meeting.
Qs And then it was after June 10, 2010 that they would have come back and
visited?
R. Yes I believe so.
Q. and Jjust to clarify is it within the same day this first meeting when

ZACHARY told you that he lied to them and wanted them to come back was this
within hours of this meeting or would it have been days after?

R. I am not 100% sure. I think it was the same day. I think it was later
the same day but I am not 100% sure of that. It could have been a day or so
afterwards that I remember he had the phone call. He was sitting in the

chair by the phone when he told me about it and he was flipping a thing I

have on the wall.

Q. LUIS do you have any questions?

R. SGT PORRAS: No I don't.

Q. Can you remember anything that you may have not told us or think of
anything?

R. To the best of my recollection this is pretty wmuch all that I have. T

don't recall ZACHARY saying anything else regarding what it was about since
it was a legal matter I didn't press him and that was about it. He didn't
seem upset after a second meeting so I don't know if that meant it went well
according to him or not but he never mentioned it again.

Q. Thank you very much.

END OF INTERVIEW
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Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 02/01/2011 10:26

On 1-24-11 at about 1300 hours, Sgt Porras and I met with Jocelyn
Thomson-Thelen a Case Manager at the MN Correction Facility - St. Cloud. We
had learned one of Jocelyn's clients is Zachery Robinson and she assisted
Zachery in arranging a second meeting with Attorney Fred Goetz and his
investigator Michael Grostyan.

Sgt Porras and I recorded our interview with Jocelyn. Please see the
transcript of tnat Q/A for complete details. Our conversation in brief:
Jocelyn said Fred Goetz requested to visit Zachary Robinson believing
Zachary may have information helpful to one of his cases. Jocelyn stated
she arranged the meeting with Mr Goetz, his investigator Mr. Grostyan and
Zachary for June 10, 2010. Jocelyn said she did not participate in the
meeting and has no idea what was said during their time together.

Jocelyn said after the meeting, Zachery was in her office and mentioned to
her he felt bad because he lied to Mr Goetz and Mr Grostyan. Again, Jocelyn
said she did not know the context of the lie, only that Zachery said he lied
during this initial interview and wanted the attorney to return so he could
tell them the truth.

Jocelyn said she set up a second interview the Mr Goetz, Mr Grostyan and
Zachery but did not remember when that conversation took place.

Jocelyn gave us a completed Admittance Authorization form indicating tne
Admittance form was completed on June 4, 2010 authorizing a visit between
rrederick Goetz and Michael Grostyan with Zachery Robinson on June 10, 2010.
This Admittance Authorization form and the CD-R containing the recording of
our interview with Jocelyn Thomson-Thelen will be property inventoried.
Please note, through our MECC retrieval program, I located the dispatch call
requesting a "wash down" at the Seward Market during the early morning hours
of 1-7-2010. The recording of Fire Dispatch sending a rig was downloaded on
to a CD-R. Also on this CD-R is MPD dispatcher stating "“304?" the the air
is silent for a few seconds and the dispatcher says "copy". Less then sixty
seconds later, Fire Dispatch, at the request of squad 304 dispatches a rig
to the Seward Market for a "wash down".

The CD-R recording of the MFD dispatch call will be property inventoried
into this case.

Sgt Ann Kjos

Homicide Unit
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Supplement of Sgt a.Kjos #004898 on 03/07/2011 09:43
ABDISALAN ALI - 01/11/2010
SGT KJOS
CCN 10-005090
Transcribed by ht
Q. Getting all the right answers.
R. Yeah I just you know how to do math?
Q. I can't even do my fifth graders math. Okay. I am not going to.
SGT PORRAS
Q. That's why we're policemen,
R. I want to be a cop too but I still have to go through all this.
Q. We did too.
R. Can I give her her stuff back?
Q. Yeah. Here I will get it to here. Don't want you run around the halls
here.
SGT KJOS
Q. Sgt. (inaudible) right next door.
R. Oh okay. He got he came in right AHMED? His family called. His family
came to my house and we were talking. And they said so we got a hold of
AHMED so what do you think we should do? I told him that the officers the
investigators that they talked to me and then they said ABEMED all he needs
to do is just come in because that's what the other lady was telling me. I
think when they all told me that too that he should just come in.
Yeah we needed him to come in so we could talk to him yeah.
He came in right.
Uh huh.
All right.
How old are you 14?
No I am 16.
Oh you are 16. Do you have a driver's license?
No I don't.
You don't.
Not yet. I am trying to get my permit first.
. We just got to try to clarify some things that's why we asked you to come
back down. Now originally you told us that you talked to right just
and it was about what?

OPOWVOXTODO DO

R. It was about that little shooting stuff.
0. Right.
R. I asked him about my cousin what happened to my cousin and stuff that was
inside the classroom, we talked at class.
Q. Did you ever talk to him anywhere else?
R. Yeah we talked in hallway once.
Q. What did you guys talk about there?
R. We was talking about the the killings and stuff in Somalia you know the
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killings and stuff.

Q. in the country Somalia?

R. Yeah the country Somalia about you know did you ever hear about the you
know that video I don't know a website that my dad knows about Somali,

Somali dudes in the war and stuff. They get shot, hit in the stomach and

then they fall and shows like real.

Q. Graphic stuff.

R. Yeah. When they fall, they try to get back up and then they look at
themselves and that's how they die showing videos about that and stuff.

Q. Now the day that you had asked about the shootings and stuff was
AHMED in school that day?

R. Yeah he was in school that day. It was the day right after the shooting.

That's, that's AHMED. Yeah that's AHMED right there. That's me right
there. Yep. That's when I was talking to him.

SGT KJCS
Q. What are you talking about?
R. I was talking to him about that little thing, that little shooting stuff.

That's when he didn't want to tell me anything and then we talked again in

the bathroom too.

Q. You are still talking to him right?

R. No, we went in the class, that's a classroom. Down there is a classroom
right there and that's the dude I said that I was talking about right there.

SGT PORRAS

Q. Okay and what's he doing?

R. I don't know probably getting ready to go out. Me and JREKRY4R talked in
the classroom too and we talked in that hallway down there.

SGT KJOS

Q. You're mad.

R. Yeah that's me and AHMED.

Q. But you're mad.

R. I'm mad.

Q. Are you mad?

R. No I am not mad.

Q. What are you doing?

R. I don't know, talking to him. That's when I told you that I grabbed him
and I was talking to him about the stuff.

SGT PORRAS

Q. Referring to whom?

R. AHMED. And I tried to ask him about it.

Q. There is something not right here.

SGT KJOS

Q. That's our problem. There's something not right. Somehow, some way

somebody was given specific details about what happened inside that
convenience store? Details only either the person who was in there or at
least somebody who was in there told them what happened.

R Uh huh.

Q. Did AHMED tell you what happened inside there?

SGT PORRAS

Q Because now, because now is not the time to I mean this is full steam

ahead okay and just want to explain one thing to you okay. I mean okay yeah
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you have helped us along the way no doubt with. Some things. But like she
said therxe are very specific details that are out and people are saying that
you are talking about it.

R. Yeah

Okay and if you lie you know that you can be charged too.

Yeah but I would have not -

For, for obstructing in a murder investigation okay.

What does obstructing mean?

Obstructing means that you're purposely lying to us or keeping facts from
us that prevent this case from moving forward and the person who lies gets
half the time of the person who actually does it. Okay. There are specific
details that only someone is going to know and we need to know from you how
is it and why is it that people are saying that you are the one talking.

R. I don't know. I was trying te talk to today but he didn't come
to school. So I talked to his frienmg this girl that he always sits
next to and then I told her I said the investigators because you all said
now I am clean right I can say whatever and do whatever right. So I talked
to her and then I said [} ., where's [JJEEEN] first. He said why. Then I
said remember the day they trled to drop me off because KRV was in the
talk with the kid that was taking me home on Friday when you all came to
come pick me up. So I told her I was like said to the investigators
and stuff I don't know why he said it but he is saying that he said I said
the investigators told me that he knows specific details just like you all
told me and he is saying that specific details came from me and I said it to
him. And then I told her I did not say that to him and I was at home when
everything was going on.

Q. Okay. We're not saying that about the being home part and everything
else. There's only certain things like she said again that people you know
are saying its you saying these things, these very specific details. Okay.
R. Yeah

© oo PO

Q. Did AHMED tell you anything and you cannot feel obligated to protect him
just because he is your family. This is you know what I am saying.
R. I wouldn't protect him. I swear I wouldn't. That's why, that's why I

told his family to bring him over here. If he did something why would I
tell like you, why would I bring him over here if I wanted, if I wanted to
protect. You told me it's helpful for him to come over here right. W®Why
would I lie about like some stupid just like some stupid stuff to lie about?
If I knew that he told me something I would tell you all because it doesn't
have anything to harm me you know.

S5GT KJOS

Q. So, so you were in the car when AHMED and MAHDI got out at Nicollet and
Franklin.

R. Yep I was in the car.

Q. Were you on Franklin?

R. No I was not on Franklin.

Q. Were you on Nicollet?

R. Yeah I was on that little side you know the little the Starbucks side but

up above there and then there and then we moved the car again. He moved it
to this dude named BULLET HEAD, dude named BULLET HEAD's house. He moved
the car again to a dude named BULLET HEAD's house and then the second time
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MAHDI and them we taiked in the car. MAHDI and them we talked and I told
them I said vyo.

SGT PORRAS
Q. What were they talking about?
R. MAHDI and AHMED was talking. They was talking about I don't know. They

was like yo we got to get this money some one way one how you know and he
was telling me and I was like yo I don't have nothing to do with no money
because I know the car ain't going to be mine you know because look it's a
Caprice Classic right. At some car dealer or something sells it for like
$4,000 or something you know it's a used car you know. And he said if I get
$150 that the car would be mine you know that's something like that's
unbelievable. You know any dealership would say that if that was true if
that was the truth you know. That means there is something wrong with the
car or either the car is not under his name or something like that. That's
why I told him I was like yo take me home. And then as soon as he took me
to my house Auto 2Zone the camera I don't know if the camera was facing there
but then the Auto Zone I told, I talked to my cousin I was like you go home
you know. I don't trust this guy MAHDI because me and him fought before so
I think he had like I don't know if he still had a grudge for me or
something but I didn't trust him you know. So I told

my cousin I was like first I talked to MAHDI I was like take my cousin
home, take my cousin home, take my cousin home. Then my cousin got mad at me
for like treating him like a little baby or stuff like that. So he took me,
he took me out of the car. Me and him talked. I was like yo go home. He
said man I am going to go home and ain't nobody a little kid over here. I
was all right man just don't do no stupid stuff, just go straight home.
Okay. Boom. I got in my house. Before I got in my house I told him I was
like if you want to my house with me everybody can come to my house with me.
And they said no I am going to go home, I am going to go home for sure I
will go home. All right. And I came straight and sat at my house. The
next day I came to school my dad told me about everything. I talked to
. As soon as right after I talked to mﬁ then I talked to AEMED.
AHMED wouldn't budge. He wouldn't tell me anything and then we started
talking about some other subject. I don't know. I don't remember the other
subject, Oh, we was talking about another fight, a fight that happened at
this place you know Carmel, Carmel Village. Yo

u ever hear about dudes that broke the little mirror or something. I don't
know. Because its not it wasn't no homicide but broke a little mirror
through this one big dude. This one big tall dude he is like 25 you know
and my friend we call him CHUCKIE but his name is MUSTAFA (sp?). MUSTAFA
and dude got into it. They got into an argument. It was two dudes. One
short dude one tall dude. They were like 20, in their 20's they are adults.
Me and MUSTAFA are both 16. So me and dude, first MUSTAFA and the dude got
into it. Then me and the dude got into it. And then we fought. And then
the mirror broke through us two. And the dude my friends hand got cut and
the other dude and them they went and then we left we went around the other
side. We went in the bathroom. That's what me and AHMED were talking about
the second time we was talking.

Q. Talking about what second time, the killings?
R. No. ABAbout the fight.
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SGT KJOS

Q. What is, does AYMED have a nickname an American nickname like what do you
call him?

R. I call him AHMEDSHIR.

Q. MEDCHEBA?

R. AHMEDSHIR.

Q. AHMED - SHIR?

R. Uh huh.

Q. What's his American, what's his nickname?

R. That's Jjust what I call him. He calls his self on Facebook and stuff
like that he calls himself TONY SNIPER, that's just a song though.

Q1 Does MADHI ever call him anything?

R. No. MADHI never called him anything when I was in the car. I don't know

if they have their special little their little bond between them two.
SGT PORRAS

Q. When they were going into the check cashing place and they are talking
about getting money somehow what else were they saying?
R. They were Just talking about getting some money and how we going to get

it and I made a phone call through MADHI's phone. I called this dude named
, this little short one. Not the tall [JJKJEl] but this other dude
named and I called.

Q. What was that number you called?

R.

Q- That's his cell phone?

R. Yeah that's his cell phone. I called him from MADHI's phone. I don't

know MADHI's phone by head though. I don't even think I got it written
down.

Q. Do you know what his phone looks like?

R. Yeah it was, veah a little Samsung, flip Samsung. That's what it was.
SGT KJOS

0. Who is

R. That's that's the other dude.

SGT PORRAS

Q. iBduohl 13.52

R. Yeah. He is older than the other one but then he's short though. We

call him LITTLE i, a little short dude but he is older than the other
BEEEEN 1 chink.

Q. Why would people be saying that then that you are talking?

R. Really I don't know but today when I was talking to SMERE (sp?). I told
her about that little fight him, i and my brother got into because of

the Facebook message because my brother had my password you know and he

replied to him and 1 replied to him once too. So my brother fought with him
and punched him 3 actually he punched him twice. It was not that long
ago though. It was like two weeks ago and they got into a fight at the
WALGREENS by Carmel village.

SGT KJOS

Q. So okay so it's possible that .5 would be saying that you said this
just to get you in trouble?

R. Yeah possibly but I don't him I talked to him after the fight my brother,

after my brother and him fought and he seemed like he was cool with
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everything like he didn't have no problem with me. I don't know why he
would be saying this really I don't.

SGT PORRAS

Q. There has to be a reason.

SGT KJOS

Q. And there is no way he knows some of the things he knows without somebody
telling him.

SGT PORRAS

Q. That is close.

SGT KJOS

Q. Somebody had to have told him.

SGT PORRAS

Q. That's close to the person or people or you know.

R. He probably got information from the people probably got information from

MADHI, him and my cousin were talking. He probably got information from
him. I don't know.

Q. Why would people say its you that is saying this?

R. I don't know. I thought you all said it was only him that said it was
me. He said some other people said that too?

SGT KJOS

Q. Well we have other people calling us that said you have been upset over
this as well.

R. No. That's, I don't know why he would be saying that really.

Q. It goes beyond him. This is right away your name came up right away.

R. I don't know why really I swear I don't.

SGT PORRAS

Q. You understand what I talked to you about about lying.

R. I wouldn't lie. Why would I lie though? There ain’'t no reason for me to
lie about that especially.

Q. Well I mean people lie for many different reasons but one of the reasons
people lie is because they are somehow involved.

R. I am not involved.

SGT KJOS

Q. If you were like if you sat in the car right when you went to that
Nicolette and Franklin deal.

R. When they went to.

Q. When they went into the place you sat in the car.

R. I was in the car.

Q. It's very possible that you were still sitting in the car when they went

to the other place. You didn't know what they were doing because you didn’'t
know what they were going to do.

R. I wasn't even there though. I wasn't even at the other place. I swear I
wasn't. I was at my house sleeping. I went to sleep by I don't know. I

know I was at the house by 6:40 something. Did you check the phone book

thing my sister’'s?

Q. No not yet.

R. Did you?

Q. We have been busy. Not yet though.

R. Yeah the number as soon as my cousin called me then after that I went to

sleep that is as soon as I went inside my room. My little brother was even
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in the room. He came in the room. He was in and out of the room my little
brother turning on the light and stuff trying to fix the game because the
hard drive wasn't working on our game Xbox 360. He seen me there. When my
dad came he, he, my mom told me she was like when my dad came he asked he
said what time did ABDI come home? He was talking to me saying what time
did he come home and then my mom told him he came around six something and
my dad was why did he come home around six something. He wants me to come
home immediately after school. That's why everytime most of the time he
doesn't ask like what time did I come home.

That day he asked. ;

But that day he asked. He said what time did I come home?

What time did your dad get home?

I don't know. I was sleeping.

Was it late?

Yeah he comes home after he drops my grandma or my auntie off whoever
hat is working at the store.

. So these shootings would have already happened then?

R. Yeah they would have already happened and probably he came home probably
8:30 something, probably almost nine. I don't know whenever they closed the
store that day.

O ®»OXO DO

Q. Why would he, would he have been worried that maybe you were part of it
or just?
R. I don't know. He didn't even know about AHMED and none of that he was

arrested until my auntie told him yesterday you know that until my auntie
told him yesterday when we were at my auntie's house. Because my other
auntie is the one younger than AHMED's mom, the one younger than her was
getting married to some dude is Saudi Arabia and my dad you know my
grandfather is dead and my dad is the oldest out of the family so he is the
one that gives the girl away. So we was all at her house all the old men, a
whole bunch of o0ld men came downstairs. We were all eating. They were
passing out 20 dollar bills and stuff. We ate and then my dad that's when
my dad found out about it. That's when I found out AHMED had a visit on
8:00 that day yesterday he had visit at 8:00 or was it seven or something
that his brother was talking about his mom.

Q. Who visited him? Oh his family visited him?

R. Yeah his family visited him on eight that's what they were saying. I
left AHMED's house yesterday around seven or six something 6:50 probably
seven something. I was at the house. My dad and me and my sister and my
brother were with each other.

Q. And you asked AHMED did you get the money for the car?

R. Yeah.

Q. That day the next day.

R. Yeah.

Q. And he said what?

R. He said no, he said no, no so other shit happened, some other shit

happened. I was like what is the other shit? He said man fucking some
other shit and I just dropped it. That's how I dropped the whole thing.

Q. And his hair was long right?
R. Yeah his hair was long.
0. Big long.
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R. He had like curly hair little afro kind of curl. I didn't see him since
then either.
SGT KJOS
9. You haven't seen him since?
R. No. Because his mom told me she was like ah we got RHMED she came to my
house and told me. We got AHMED so what should we do with him and I told her
the investigators I don't know what's going to happen to him but they told
me, what they told me was its best for him to go in and talk to them and
then she said all right then and I think she said she told me after that she
was like she brought him in.
SGT PORRAS
Q. What time was it that she called you and said all this?
R. No. she came to my house.
Q. What time was she at your house?
R. She came to my house like after I came back with the people you know the
people after they dropped me off.
Q. It was after that?
R. Yeah.
SGT KJOS
Q. It was like midnieht when he came here so it was before 12 midnight
right?
R. Yeah it was before then.
Q. Came to your house?
R. Yeah. It was after they dropped me off. I wasn't like looking at the
time but I know they dropped me off like, ah, what time was it when I was
done with it over here when I got in the room with you all two.
Q. Nine.
SGT PORRAS
Q. After nine.
SGT KJOS
Q. Yeah it was probably about nine. Yeah it was about nine. It doesn't
make sense to us how, how it, would AHMED talk to ‘ ?
R. They were in the same class. I don't know they were sitting next tc each
other so they might have talked. But I don't know why AHMED would tell
i if he didn't tell me though. You know because I am closer to AHMED
than :. He would have told me before anybody but.
Q. But would you have been disappointed in him, would you have made him do
something like tell the police.
R. I would have called you all. I would have called you all and told you
all about it that's probably why because but he doesn't, he doesn't think
that I would have called you all. I think he would have said he would have
never thought I would call you all. I mean if you all would have came and
picked me up then after that I would have came back and when you all had me
in the room. Of course I would have told you all iike AHEMED told me this
and that and that. This is what happened.
SGT PORRAS
Q. Well just know that like I said for whatever reason if we prove that you
are lying. If we can prove that you are you can get in big trouble for that
all right.
R. I wasn't lying to you.

for13330¢ Printed On Nov-10-2021 (Wed.) Page 252 of 405

1416596



MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO# MP 2010.5090

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))
Q. Well you would be surprised how many people do. You know what I mean?
R. Yeah but I mean this is like dumb for like someone to tell the truth

about everything that big and lie about just something that he heard from
somebody else you know.

SGT KJOS

Q. I agree. It would be dumb not, it would be dumb to lie about just that
one thing.

R. And then tell the truth about everything that is even bigger like all the

stores that I went to and all that stuff and then tell the lie about the
littlest thing like that could not even bring trouble drama to me for real. |

Q. Would m be with those guys that night?
R. I don't know because after they dropped me off I didn't call them,

contact the more talk to them because MADHI I didn't have his number and I
didn't want to call AHMED's older brother and say I mean and say hey
let me get the number that I called you from and stuff like that so
I just left it all alone. And I was kind of tired so I went to sleep.

Q. When they went to that that Franklin and Nicollet place did you know what
they were going to do?

R. No. I didn't even know what they were, what they went in there for. He
just said we're gonna grab some; he said I am gonna go grab some money. I

am gonna go see if the guy is in there and stuff like that and then he got
out of the car after he parked it and then AHMED said yo, I am coming with
you and he got out of the car with him. And then they came back, parked the
car around the other side that little that what you call it.

SGT PORRAS
Q. STARBUCKS?
R. No. This dude name BULLET. We call him BULLET HEAD. His name is

2ACHARIA (sp?) He lives on 22nd and Blaisdell. You know that Blaisdell and
22nd on the left side that alley on Blaisdell and 22nd.

SGT KJOS
Q. And then did they get out again or did you just stop there?
R. Yeah they was talking for a little bit. They got out and walked for a

little bit and then they talked and then they came back in the car and they
and I was like yo, look at the time and stuff like that so drop me off at
home I have to go to the house.

SGT PORRAS

Q. Did they ever move the car there? I mean when they left where were you
sitting? I mean you were in the car but when they left.

R. They didn't even go that far. The car was parked back right next to the
big dumpster.

SGT KJOS

Q. Did he park it so it was concealed or something or was it parked so it
was hidden kind of or where was it?

R. No it was nothing to hide the car for.

SGT PORRAS

Q. Okay so you know what 22nd and Blaisdell.

R. Uh huh.

Q. Okay.

R. Oh actually I moved the car once yeah. I moved the car once. I moved it

up towards them because they were talking over there I moved it up towards
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them and then i moved it back reversed it. That's when they came back
inside the car.

SGT KJOS
Q. Which time when you moved it, when it was moved the second time?
R. Yeah when I yeah after it was moved the second time by the dumpster they

were talking right on this little place under this tree. I moved it up
towards them and then I talked to them and then I reversed the car back and

I parked back.

Q. What did you say to them?

R. I talked towards them yo, yo, yo and I moved it back. I was like what
the heck. They were just standing outside in the cold just talking to each
other like what can they be talking about that they can't talk about in the
car you know and I really didn't want my cousin to have a bond like with
MADHI that he doesn’'t have with me because I am like his family and.

SGT PORRAS

Q. Right. All right. Here is Nicollet, 22nd. Here is Blaisdell. Where is
this building or where did you guys park your car?

R. It was like on the alley. This is Franklin right.

Q. Franklin is down here yeah. Drew Franklin.

R. It was like on the little alley, little alley at the place right here.
Q. So it was between Nicollet and Blaisdell.

R. Uh.

Q. On 22nd in the alley.

R. Yeah in that little alley.

Q. Okay. And how far in?

R. I don't know to the building. I can go show you like where the building
is.

Q. All right well here, here is the alley. Okay. And like the STARBUCKS is
here. The liquor store is here right?

R. Uh huh.

Q. And then where you are just here?

R. This is where, this is where they came through. This is where they were
at at first you know the car.

Q. Where on Nicollet?

R. Yeah. And then they came around here. This is where -

Q. Show me.

R. They came through; they came through this little parking right around
here.

Q. Yep and that's where the STARBUCKS is right?

R. No the STARBUCKS yeah its right there and then there is a little like
open hole.

Q. Yep.

R. They came through there and then parked the car right there like -

SGT KJOS

Q. Oh they drove the car to there.

R. Yeah.

SGT PORRAS

Q. Yep.

R. And as soon as he parked it over here backwards. First I think he parked

it to the front.
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Q. So, so was the front end facing Nicollet?
R. Yes. And then I think the car was at the front first you know and then
he reversed it back to the back by the dumpster.
Q. Okay.
R. And then they left. They went down here somewhere talking. I came over
here went over there.
0. In the car.
R. Yeah. I was driving the car even though I mean I wasn't supposed to. It

was not even that much you know. I just came over here yo, yo, went back
over there and then they came to the car.

Q. Which way did you quys go this way?
R. We went -
Q. Or did you back out to the parking lot.
R. I think we went this way through Franklin and then -
Q. Pulled off.
R. Down Franklin and then to my house.
Q. On 5th.
R On 5th yeah or was it the other way. We went through the other way I
think. I don't know. I don't remember that.
SGT KJOS
Q- When you first the first part you were on Nicollet though correct.
R. Uh huh.
Q. Were you before this cut in between the building?
R. What?
o ] When you guys parked?
R. Yeah we were up here.
SGT PORRAS
Q. Right there up.
SGT KJOS
Q. You were up here.
R. Yes,
Q. Then how did you get to?
R. He did a little u-turn.
Q. Okay.
R. He came around here.
Q. And then did that?
R. Yeah.
Q. When you were parked here where were you sitting in the car?
R. I was sitting in the backseat.
Q. When they came back were they running back or how did when they came
back?
R. They just walked right back. I didn’'t I wasn't looking back all I seen
them was just one open the door, in the door and then he got in.
SGT KJOS
Q. Do you want to sit in the lobby or something and then we will get you, I
don't know if we are gonna, well I got to run down and get the -
SGT PORRAS
Q. Might as well then he came.
SGT KJOS
Q. Yeah run through there.
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SGT PORRAS
0. Yeah I mean just got to be back for (inaudible)
SGT KJOS
Q. Yeah.
SGT PORRAS
Q. I got to get them yeah well.
SGT KJOS
Q. I can take him. That's no big deal and then I can run down to the

warehouse and get the things for later and do it that way. Okay. Have a
seat in the lobby and I will be right, I am going to grab my stuff. I will
take you. You can run me by that place.

END OF INTERVIEW
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Narrative Text
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Subject 115-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 03/22/2011

Author 4898 - KJOS, ANN
Related Date Mar-22-2011 13:44
Supplement of Sgt A.Kjos #0048398 on 03/22/2011 13:44
On 3-22-11 I found an envelope addressed to me from Amanda Schuman, Forensic
Technician - TARGET Forensic Services. This envelope contained an
Examination Report drafted by Jacob Steinhour, Forensic Analyst - TARGET
Forensic Services. This envelope also had a CD with forensic analysis
images and a CD from MPD Crime Lab.
Along with the documents was an Outbound Evidence Transfer Receipt. I
signed and dated the receipt and faxed it back to Ms Schuman at TARGET.
Please note, I mistakenly dated this receipt 3-21-11 instead of 3-22-11.
The above items were brought to the MPD Property and Evidence Room and
property inventoried into this case. PI number for this evidence is
2011-008759, lines 1-3.
Sgt Ann Kjos
Homicide Unit
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Sublect 116-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 04/08/2011

Author 4898 - KJOS, ANN
Related Date Apr-08-2011 12:28
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 04/08/2011 12:26
In reference to Supplement numbers 82 and 84, our interview with a witness:
This interview was recorded via my digital recorder. The entire interview
with this witness was transcribed and entered into this case. See
Supplement number 82.
A supplement summarizing this interview was drafted and entered into this
case. See Supplement number 84.
At the end of the Q/A (RE: Supplement 82) there is an additional
conversation with a person unrelated to this case concerning an unrelated
topic. This conversation was inadvertently recorded at the end of the above
Q/A. The unrelated conversation was not transcribed.
Sgt Ann Kjos
Homicide Unit

For133309 Printed On Nov-10-2021 (Wed.) Page 258 of 405
1416602



GO# MP 2010-5090
MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT Lo MP 2010-5090
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))

Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 117-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 04/11/2011

Author 4898 - KJOS, ANN
Related Date Apr-11-2011 12:36
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 04/11/2011 12:36
During our interview with Ahmed-shir Ali, he told Sgt Porras and I after the
shootings at the Seward Market, Mahdi drove them to a parking ramp near
Mahdi's building (2515 S 9th St, Mpls, MN). Ahmed said they remained at the
ramp about 10 minutes then Mahdi drove him home (3811 Minnehaha Av S, Mpls,
MN) .
On 3-15-11 at about 6:55 pm I drove from the parking ramp adjacent to 2515 S
9th St to 3811 Minnehaha Av S. It took me approximately 7 minutes and 40
seconds to travel that distance.
This same day at about 7:22 pm I drove from this same ramp to 3811 Minnehaha
Av, this time the travel time was 6 minutes and 17 seconds. Please note,
the second time I drove this distance, there was less traffic and fewer
stops for red lights.
Sgt Ann Kjos
Homicide Unit
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Subject 118-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 05/31/2011

Author 4898 - KJOS, ANN
Related Date Aug-04-2011 8:58
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 05/31/2011 08:44
During our interview with Ahmed, he told us immediately after the triple
shooting at the SEWARD MARKET, Mahdi drove the red Crown Vic from the market
to a parking ramp by Mahdi's apartment building, 2515 S 9th St, Mpls, MN.
Ahmed said they sat at the ramp for several minutes then Mahdi drove him
home to 3811 Minnehaha Av S.
The only ramp by that apartment building is the 2 story ramp utilized by the
residents of 2515 S 9th St.
We also know from an interview with Amir Farah, Mahdi picked up Amir after
work on 1 6-10. On 1-6-10 Amir Farah was employed Fairview Riverside
Hospital and he got off work at 7:30 pm. While still at the hospital, Amir
had said he used the library and did not leave the building until about 8:15
pm.
Assistant Hennepin County Prosecutor Robert Streitz requested Sgt Porras or
I drive the route Ahmedshir Ali said he and Mahdi Ali took after the
shooting at the SEWARD MARKET on 1-6 10. Mr. Streitz asked that we then
drive the route from 38th and Minnehaha Av S up to Fairview Riverside
Hospital. It was asked that we note the travel time for each of the above
described routes.
On 3-15-11 at about 6:50 pm I left the second level of the parking ramp just
to the east of 2515 S 9th St and traveled SB on 27th Av 8. Approximately 7
minutes and 40 seconds later I arrived at 3811 Minnehaha Av S.
I next left the Minnehaha Av address and traveled NB on Minnehaha Av until
it turns into 26th Av S and arrived at Fairview Riverside Hospital in about
8 minutes.
Both the route from the S 9th Av address to the Minnehaha address and the
route from the Minnehaha address to the hospital, I was behind congested
traffic and had to stop for multiple red lights.
I drove this same route a second time beginning at 7:22 pm. Again leaving
the 2nd level of the parking ramp utilized by the residents of 2515 S 9th St
and this time drove south on 26th Av S (a through street). With less
congested traffic, I arrived at 3811 Minnehaha Av in 6 minutes and 17
seconds. From the Minnehaha address, I drove to Fairview Riverside
Hospital, arriving there in 7 minutes and 35 seconds.
Sgt Ann Kjos
Homicide Unit
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Subject 119-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 05/31/2011

Author 4898 - KJOS, ANN
Related Date Aug-04-2011 8:58
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 05/31/2011 10:03
During the course of this investigation, Sgt Porras and I learned Mahdi Ali,
Ahmedshir Ali and Abdi Ali went to the Mpls Impound Lot during the afternoon
hours of 1-6-10. A request was made to obtain the surveillance video from
that day and when completed, Sgts Folkens and Karakostas retrieved the DVD
for us. When they returned to the office, Sgts Folkens and Karakostas
explained the time stamp on this surveillance footage is off by one hour.
At the request of Assistant Hennepin County Prosecutor Bob Streitz, I
contacted the Mpls Impound Lot to find out who exactly downloaded the
surveillance video from 1-6-10 and how it was discovered the time stamp was
off by one hour.
On 5-25-11 at about 1445 hours, I spoke with Brian Hymes, the evening
supervisor ar the Mpls Impound Lot. I asked Mr. Hymes if he remembers
helping Sgt Pcrras and I with our investigation of a triple murder from
January of 2010. Mr. Hymes said he did, further stating he recalls
retrieving video of several Somali males inside the Impound Lot on the same
day of those murders.
I explained to Mr. Hymes the time stamp on the video of that day was off by
one hour. I asked Mr. Hymes if he was aware of that fact at the time he
down loaded the video images and he said he was. Mr. Hymes said at the time
the request for video was made, he noted the time on the surveillance
equipment or DVR was recording at the wrong time. Mr. Hymes said he saw the
time was off by one hour and suspected it had not been adjusted after day
light savings went into effect. Mr. Hymes said when the investigators
arrived to pick up the requested DVD, he told them the time stamp was off by
one hour.
Please note, I have watched this video on several occasions and noted when
Mahdi Ali, Ahmedshir Ali and Abdi Ali enter and leave the Impound Lot it is
daylight outside. It is unknown what the exact time sunset was on 1-6-10
but do know during the month of January, by 5 pm the sun has nearly set. It
would have been dark or near dark if the time stamp on the video was
accurate,
Sgt Ann Kjos
Homicide OUnit
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Subject 120-Supplement of FS D.Anderson #113501 on 05/31/2
Author 113501 - ANDERSON, DUSTIN LYLE

Related Date Aug-04-2011 8:34
Supplement of FS D.Anderson #113501 on 05/31/2011 19:58
Crime Lab Unit - additional comparisons of the scene latent prints

CCN:

10-005090

This report concerns the comparisons of latent prints lifted from the scene
and previousliy examined as stated in supplement #104.

On 3/31/11, Sgt. Porras (Homicide Unit) provided me with a fingexprint card
from Burnsville PD bearing the name of Abdisalan Ahmed Ali (DOB: 3/10/1894;

BID:

919061004744), and I obtained palmprints from the MnBCA's PrintPrint

system with the following information Abdisalan Ahmed Ali (DOB: 3/10/1994;

BID:

919061004744; SID #MNJ10DS282) for comparison purposes

I compared the latent prints to the Abdisalan Ali with the following
results:

was

"

was
"

was

Latent print "A"™ (interior glass of the front door) — Abdisalan Ahmed Ali
EXCLUDED as the source

Latent print "Bl" (interior glass of the front door)- Abdisalan Ahmed Ali
EXCLUDED as the source

latent print "B2" (interior glass of the front door)- Abdisalan Ahmed Ali
EXCLUDED as the source

Latent print "C" (interior glass of the front door)- Abdisalan Ahmed Ali
EXCLUDED as the source

Latent print "D" (interior glass of the front door)- Abdisalan Ahmed Ali
EXCLUDED as the source

Latent print "E" (interior glass of the front door)- Abdisalan Ahmed Ali
EXCLUDED as the source

lLatent print "F1" (interior glass of the front door)- Abdisalan Ahmed Ali
EXCLUDED as the source

Latent print "F2" (interior glass of the front door)- Abdisalan Ahmed Ali
EXCLUDED as the source

7S Mink verified the comparisons.

The
Ali

latent lifts and copies of fingerprint and palmprint cards of Abdisalan
will be retained in the Crime Lab Major Case latent print files.

We hereby certify that this is a report of the conclusions of examinations
performed by us.

FS Anderson

FS Mink

Minneapolis Police Department Crime Lab Unit
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO# WPi2830-Sea0

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))

Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 121-Supplement of FS D.Anderson #113501 on 06/08/2

Author 113501 - ANDERSON, DUSTIN LYLE
Related Date Aug-04-2011 8:34
Supplement of FS D.Anderson #113501 on 06/08/2011 23:42
Crime Lab Unit - Supplement Correction
CCN: 10-5090
Upon a review of supplement #19 by myself and FS Mink, it was discovered
that the patent ridge detail observed on the interior front door frame,
which was photographed with a scale, was not mentioned.
Within the Crime Lab Unit, the patent ridge detail photographed was labeled
("a") and examined for quality, but the detail was determined to be
insufficient for comparison.
WE HEREBY CERTIFY THAT THIS IS A REPORT OF THE CONCLUSIONS OF AN EXAMINATION
PERFORMED BY US.
FS Anderson
FS Mink
MPD Crime Lab Unit
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO# MP 2010-5090

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))

Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 122-Supplement of FS D.Anderson #113501 on 06/09/2

Author 113501 - ANDERSON, DUSTIN LYLE
Related Date Aug-04-2011 8:35
Supplement of FS D.Anderson #113501 on 06/09/2011 14:30
Crime Lab Unit - additional comparisons of the latent prints from MN LIC#
TPJ~926
CCN: 10-005090
This report concerns the comparisons of latent prints lifted from the scene
and previously examined as stated in supplement #97.
on 3/31/11, Sgt. Porras (Homicide Unit) provided me with a fingerprint card
from Burnsville PD bearing the name of Abdisalan Ahmed Ali (DOB: 3/10/19%4;
BID: 919061004744), and I obtained palmprints from the MnBCA's PrintPrint
system with the followin¢ information Abdisalan Ahmed Ali (DOB: 3/10/1984;
BID: 913061004744; SID #MNJ10DS282) for comparison purposes
I compared the latent prints that were sufficient for comparison and not yet
identified to the known prints of Abdisalan Ahmed Ali with the following
results:

el Latent print "1" (interior rear view mirror) - Abdisalan Ahmed Ali was
EXCLUDED as the source

J Latent print "2" (interior rear view mirror) - was inconclusive for
Abdisalan Ahmed Ali; major case prints will be needed for further

comparisons

" Latent print "5" (exterior front passenger door window) - Abdisalan Ahmed
Ali was EXCLUDED as the source

" Latent print "6" (exterior front passenger door window) - Abdisalan Ahmed

Ali was EXCLUDED as the source
Ll Latent print "10"™ (back of MN license plate: #760-BYC - found in a clear

colorless plastic bag on the front passenger's seat) - was inconclusive for
Abdisalan Ahmed Ali; major case prints will be needed for further

comparisons

" Latent print "12" (CD labeled "Gucci Mane" - glove box) - was inconclusive
for Abdisalan Ahmed Ali; major case prints will be needed for further

comparisons

3t Latent print "13"™ CD labeled "Memorex - Blue color"™ - glove box) -
Abdisalan Ahmed Ali was EXCLUDED as the source

- Latent print "14" (CD labeled "DatalifePlus"™ - glove box) - was
inconclusive for Abdisalan Abmed Ali; major case prints will be needed for
further comparisons

¥SS Hanson verified the comparisons.

The latent lifts and copies of fingerprint and palmprint cards of Abdisalan
Anmed Ali will be retained in the Crime Lab Major Case latent print files.
We hereby certify that this is a report of the conclusions of examinations
performed by us.

¥S Anderson

=SS Hanson

Minneapolis Police Department Crime Lab Unit
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO#¥ MP 2010-5090

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))

Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 123-Supplement of FS D.Anderson #113501 on 06/11/2

Author 113501 - ANDERSON, DUSTIN LYLE
Related Date Aug-04-2011 8:32
Supplement of FS D.Anderson #113501 on 06/11/2011 21:18
Crime Lab Unit - Supplement Correction
CCN: 10-5090
The third to the last sentence in Supplement #104 incorrectly lists
"elimination prints".
Therefore, the sentence should have been written as follows: "The latent
lifts and copies of the fingerprint and palmprint cards will be retained in
the Crime Lab Major Case latent print files."
FS Anderson
FS Mink
MPD Crime Lab Unit
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO# MP 2010-5090

CLEARED 8Y ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERALY))

Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 124-Supplement of Sgt A.Kjos #0048398 on 08/02/2011

Authar 4898 - KJOS, ANN
Related Date Aug-02-2011 10:35
Supplement cf Sgt A.Kjos #004898 on 08/02/2011 10:35
On 1-8-10 Sgt Porras and I requested members of the MPD VCAT Unit go to 2912
Clinton Av S, Mpls, MN and attempt to pick up Abdisalan Ali, dob 3-10-94.
After their arrival, we were told two males inside this address had similar
physical characteristics as Abdisalan Ali, dob 3-10-94. It was decided both
males would be brought to our offices so we could attempt to positively
identify both.
One male, later positively identified as Abdisalan Ali, dob 3-10-94 was
placed in interview Room T. The second male was positively identified as
Abdi's brother, Abdullahi Ahmed Ali, dob 1-1-91 was placed in interview Room
O. Both interview rooms are equipped to audio and video record. Our
interview with Abdisalan Ali was downloaded to a DVD and has been
transcribed and entered into this case.
On 8-1-11, I asked Sgt Mark Koenig with the MPD Business Technology Unit to
download the time Abdullahi Ali was in Interview Room O, On 8-2-11 Sgt
Koenig gave me the CD and after review, I noted Sgt Porras and I did speak
with Abdullahi for 2 to 3 minutes. During this interview, we asked
Abdullahi if he could tell us where he was during that afternoon and evening
hours of 1-6-10. Abdullahi stated he had been arrested on 1-5-10 and was in
HCJ on 1-6-10.
Sgt Porras contacted Hennepin County Jail and verified Abdullahi Ahmed Ali,
dob 1-1-91 was arrested by Eden Prairie PD on 1-5-10 and was not released
from HCJ until 1-7-10.
I created a WAV file of our conversation with Abdullahi and it will be
transcribed into this case.
At about 0930 hours, I property inventoried the CD created by Sgt Koenig.
Sgt Ann Kjocs
Homicide Unit
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO# MP 2010-5090

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
{(MURDER (GENERAL))
Narrative Text Page(s)

Narrative Text

Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 125-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 08/03/2011
Author 4898 - KJOS, ANN
Related Date Aug-03-2011 8:41
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 08/03/2011 08:41
ABDULLAHI AHMED ALI - 01/08/2010
BY SGT KJOS/SGT PORRAS
CCN 10-005090
Transcribed by ht
VCAT talking about pat down and getting ABDULLAHI some water.
48:56
SGT PORRAS
Q. How are you doing?
R. How's it going?
Q. Sorry to keep you waiting.
R. That's all right.
SGT KJOS
Q. We are investigating the murders of those men at the convenience store.
R. Yes ma'am,
Q. Okay. And we just need to know first of all do you know where you were
that evening?
R. I was locked up in Hennepin County.
Q. You were locked up.
R. Yes sir, yes ma'am.
Q. Do you have any other brothers or sisters at home?
R. Yeah I got a brother that goes to college and a sister that goes to
college.
Q. Are they in college or I mean are they away at college or are they at
home?
R. They are in college. One of them in work, both, two of them is in work
right now and one of my sisters is at the house right now.
Q. But I just mean do they live at home or do they?
R. Oh they live at home.
Q. Do they live at home on Wednesday?
R. One of them lives in Mankato actually. They go to MSU.
Q. Uh huh.
R. He lives in Mankato.
Q. Who lives at home right now with like?
R. Me, my brother, my little brother you have down right there and then my
little little brothers and my sisters.
Q. Okay and how old -
R. And one older brother.
Q. What's his name?
R. ABDUR (sp?)
Q. Would he be at home 1like?
R. Hie is going to work right now and they was grabbing us and talking to us.
Q. Would he have been at home Wednesday evening?
R. When?
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO# MP 2010-5090

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))

Q. Two days ago?

R. I don't know. I was locked up two days ago.

Q. That's right.

R. I was in Hennepin County Jail. You can look it up.
Q. Yep, yep, nope. We know. We know,

SGT PORRAS

Q. What ah where, where do you know where he was on Wednesday night your
brother?

R. Yeah he probably was at work I don't know.

Q. No your young brother where the one that came down with you?

R. No I don't know where anybody was to tell you the truth I was locked up
on Wednesday so.

Q. I mean have you talked about it. I am sure obviously this is big news.
R. Yeah its big news so he is okay man I don't know where he had been at
but.

Q. All right.

SGT KJOS

Q. Are you okay yet?

R. Me? I'm alright.

SGT PORRAS

Q. It will be just a few more minutes. All right and then you will be ready
to go all right?

R. All right.

END OF RECORDING
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT el e

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERALY))

Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)
Subject 126-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 09/02/2011
Author 4898 - KJOS, ANN

Related Date Sep-02-2011 9:44

Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 09/02/2011 09:44

On 9-1-10, Assistant Hennepin County Attorney Robert Streitz and I met with
Abdisalan Ahmed Ali and a family member to review his statements given to
Sgt Porras and me during the course of this investigation. Mr. Streitz and
I also showed Abdi several still photographs taken from surveillance video
obtained from the MPLS Impound Lot:; Super America on 22nd St and Lyndale Av
S, Dahabshiil located at 2025 Nicollet Av S and the Seward Market. The
photos were from video obtained for the date January 6, 2010.

While viewing these pictures, Abdi identified himself, Ahmed Ali and Mahdi
Ali in the Mpls Impound Lot. Abdi identified Ahmed Ali while inside the SA
on Lyndale as well as the red Crown Vic photographed at the SA gas pumps as
the car they were driving on 1-6-10. Abdi looked at photos from the
Cahabshiil surveillance video and identified Ahmed Ali and Mahdi Ali. Abdi
then reviewed photos from the Seward Market and identified Ahmed Ali and
Mahdi Ali.

While with Abdi and his family member, Mr. Streitz and I asked Abdi if he
would voluntarily provide a sample of his DNA. Both the family member and
Abdi agreed Abdi would allow me to obtain a DNA sample from him via buccal
swab.

I opened a Known Sample Collection Kit provided by the MNBCA and filled out
the enclosed paperwork. I then placed rubber gloves on my hands and opened
the sealed packaging of the first of two cotton swabs. I then asked Abdi to
remove the cotton swab from the packaging and rub this swab around only one
side of the inside of his mouth. When done, I had Abdi place that cotton
swab in the original packaging and placed it in the provided yellow
envelope.

I next opened the second sealed packaging and asked Abdi to remove the
cotton swab and rub it around the inside of the other side of his mouth.
Abdi then placed this swab in the original packaging and I placed the swab
in the yellow envelopre. The yellow envelope was sealed with red evidence
tape and Abdi's full name and date of birth was noted on the front. This
yellow envelope and the completed paperwork were sealed inside the origina:i
blue Known Sample Collection Kit envelope,

Please note, earlier this year, Sgt Porras and I met with Abdi at his schooi
(V.0.A.) and asked him to voluntarily provide us with a sample of his DNA
via a buccal swab. Abdi told us because he is a minor; he did not feel
comfortable providing us with a DNA sample without a member of his family
with him. Abdi said his family did not wish him to speak with the police
unless one of them was with him.

The buccal swab from Abdisalan Ahmed Ali, dob 3-10-94 was property
inventoried in the MPD Property and Evidence Room at about 1835 hours on
9-1-11.

Sgt Ann Kjos

Homicide Unit
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GOR MP 2010-5090

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))

Narrative Text Page(s)

Narrative Text

Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)
Subject 127-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 09/02/2011
Author 4898 - KJOS, ANN
Related Date Sep-02-2011 16:26
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 09/02/2011 16:26
Please note, in supplement number 126 I mistakenly said Assistant Hennepin
County Attorney Robert Streitz and I met with Abdisalan Ali on 9-1-10.

Streitz and I met with Abdi and his family member on 9-1-11.
Sgt Ann Kjos
Homicide Unit

Mr.
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT R

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))

Narrative Text Page(s)

Narrative Text
Type PASSWORD PROTECTED (CAPRS ONLY)

Subject 128-Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 09/02/2011

Author 4898 - KIOS, ANN
Related Date Sep-02-2011 17:13
Supplement of Sgt A.Kjos #004898 on 09/02/2011 17:13
On 9-2~11 at about 1100 hours, I signed out the buccal swab I had obtained
from Abdisalan Ahmed Ali, dob 3-10-94.
This same day I went to the MN BCA and submitted Abdi's buccal swab for DNA

comparison to other evidence already in this case. BCA Lab number is
S10-04811.

Sgt Ann Kjos
Homicide Unit
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GO# MP 2010-5090
MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010

(MURDER {(GENERAL))

Clearance Information

Agency MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT
Cleared Status CLEARED BY ARREST - NOT APPLICABLE
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT

GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))

GO# MP 2010-5090

CLEARED BY ARREST

Related Property Report(s)

REPORT INFORMATION

Property Report #
Case Status
Submitted On

10025669
EVIDENCE
JUL-08-2010 (THU.)

RELATED EVENTS

Offense

Related ltems

GO MP 2010 - 5090

2

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag#

Article

# Of Pieces
Serial # 1

Value
Description
Recovered Value

Flags
Current Location

EVIDENCE
MP10025669 - 1

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES

1
UNKNOWN

$1.00

(NS AVAYY 13 82 - | aw Enforcement

$0.00
EVIDENCE
PWHOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Fiags

Current Location

EVIDENCE
MP10025669 - 2

YDOCUME- ALL OTHER PROPERTY

1
UNKNOWN
$1.00

CERTIFIED DOCUMENTS FROM DMV RE: MAHDI ALI

$0.00
EVIDENCE
PW HOM

By KJOS, ANN
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GO# MP 2010-5090
MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY

CASE REPORT WITH NARRATIVES

incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))

REPORT INFORMATION

Property Report #
Case Status
Submitted On

10024333
EVIDENCE
JUN-29-2010 (TUE.)

RELATED EVENTS

Offense

Related Items

GO MP 2010 - 5090

2

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial # 1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP10024333 -1

YDOCUME- ALL OTHER PROPERTY
1

UNKNOWN

$1.00

CHAIN OF CUSTODY REPORT FROM ST. LOUIS PARKPD

$0.00
EVIDENCE
PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP10024333 - 2

YDOCUME- ALL OTHER PROPERTY

2

UNKNOWN

$1.00

PHOTO'S OF MR. ABULLAHI SIGNED ON 5-12-10
$0.00

EVIDENCE

PW HOM

By PORRAS, LUIS
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GO# MP 2010-5090
MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))

REPORT INFORMATION

Property Report #

10002312

Case Status EVIDENCE

Submitted On JAN-22-2010 (FRI.)

By JOHNSON, CLIFFORD (INACTIVE)

RELATED EVENTS

Offense

General Remarks
Related Items

GO MP 2010 - 5090

HOMICIDE
11

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial # 1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP10002312 - 1

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
1 ;
UNKNOWN

$1.00

CD-R SURVEILLANCE VIDEO SEPERATE CAMERA VIEWS (EVENT ONLY)}
$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP10002312 - 2

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
1

UNKNOWN

$1.00

CD-R SURVEILLANCE VIDEO FROM DVR 1-6-10 1100-2020 HRS
$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status
Tag #
Article

EVIDENCE
MP10002312 - 3
RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES

# Of Pieces 1

Serial # 1

UNKNOWN
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GO# MP 2010-5090
MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT Lo e
GENERAL OFFENSE HARDCOPY

CASE REPORT WITH NARRATIVES

Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))
Value $1.00
Description CD-R SURVEILLANCE VIDEO FROM STORES 2ND DVR 25TH AVE S VIEW
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE

Current Lacation

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP10002312 - 4

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
1

UNKNOWN

$1.00

CD-R IMAGES FROM STORES SURVEILLANCE VIDEO

$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP10002312 -5

RCDISC-RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
1

UNKNOWN

$1.00

CD-R SURVEILLANCE VIDEO FROM DVR 2431 FRANKLIN
$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP10002312 - 6

RCDISC-RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
1

UNKNOWN

$1.00

CD-R SURVEILLANCE VIDEO FROM MPLS IMPOUND LOT
$0.00

EVIDENCE

PW HOM
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT et lni k)

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag# MP10002312-7
Article RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
# Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
Value $1.00
Description CD-R IMAGES FROMMLPS IMPOUND LOT
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM

TICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag# MP10002312-8
Article RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
# Of Pieces 1
Serial # 1 UNKNOWN
Vailue $1.00
Description CD-RSURVEILLANCE VIDEO FROM 2200 LYNDALE AVE S S.A.
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag# MP10002312-9
Article RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES

# Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
Value $1.00
Description CD-R IMAGES FROM 2200 LYNDALE AVE S S.A.
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag # MP10002312-10
Article RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
# Of Pieces 1
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO# MP 2010-5030

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
{MURDER (GENERAL))

Seral# 1 UNRNOWN
Value $1.00
Description CD-R SURVEILLANCE VIDEO FROM 2025 NIC AVE S
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag # MP10002312 - 11
Asticle RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
# Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
Value $1.00
Description CD-R IMAGES FROM 2025 NIC AVE S
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO# MP 2010-5090

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES

Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))
REPORT INFORMATION
Property Report # 10022729
Case Status EVIDENCE
Submitted On JUN-18-2010 (FRI.) By PORRAS, LUIS

RELATED EVENTS
Offense GO MP 2010 - 5090

General Remarks HOMICIDE
Related Items 1

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag# MP10022729 - 1
Article YDOCUME- ALL OTHER PROPERTY
# Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
Value $1.00
Description QUANTITY OF SCHOOL RECORDS FOR MAHDI] HASSAN AL
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM
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GO# MP 2010-5090
MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT CLEARED By ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))

REPORT INFORMATION

Property Report #
Case Status

Submitted On

10022444
EVIDENCE

JUN-17-2010 (THU.) By KJOS, ANN

REULATED EVENTS

Offense

General Remarks
Related Items

GO MP 2010 - 5090

HOMICIDE
3

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial # 1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP10022444 - 1

YDOCUME- ALL OTHERPROPERTY

.

UNKNOWN

$1.00

QUANTITY OF PHOTOS/DOCUMENTS SIGNED BY
$0.00

EVIDENCE

PW HOM

13.82

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP10022444 - 2

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
1

UNKNOWN

$1.00

CD-R FROM TARGET FORENSIC SCIENCE LABORATORY
$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag# MP10022444 -3
Article YDOCUME- ALL OTHER PROPERTY
# Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GOS M 26505050

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERALY))

Value %1.00
Description QUANTITY OF DOCUMENT SRELATED TO CD-R ONLINE 2
Recovered Value 3$0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT

GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))

REPORT INFORMATION

Property Report #
Case Status
Submitted On

10021124
EVIDENCE

JUN-09-2010 (WED.) By KJOS, ANN

RELATED EVENTS

Offense

General Remarks
Related Items

GO MP 2010-5090

HOMICIDE
4

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag#

Article

# Of Pieces
Serial # 1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE
MP10021124 - 1

YDOCUME- ALL OTHER PROPERTY
1

UNKNOWN

$1.00

PHOTO SIGNED BY
$0.00

EVIDENCE

PWHOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag#

Article

# Of Pieces
Serial # 1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP10021124 - 2

YDOCUME- ALL OTHER PROPERTY

1

UNKNOWN

$1.00

pHoTo sIGNED BYJJEEEEN EEEE
$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #
Article

# Of Pieces
Serial #1

EVIDENCE

MP10021124 -3

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
1

UNKNOWN

GO# MP 2010-5090

CLEARED BY ARREST

For 133309

Printed On Nov-10-2021 (Wed.)

Page 2682 of 405
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT ool daind

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))
Ualue @ .UU
Description CD-R INTERVIEW IKEEE (AUDIO ONLY)

Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag# MP10021124-4
Article RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
# Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
Value $1.00
Description CD-R INTERVIEW W/ IEEE] AupionviDeo
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO# MP 20105090

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))

REPORT INFORMATION

Property Report # 11001259
Case Status EVIDENCE
Submitted On JAN-12-2011 (WED.) By KJOS, ANN

RELATED EVENTS
Offense GO MP 2010 - 5090

General Remarks HOMICIDE
Related Items 1

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag # MP11001259 - 1
Article YDOCUME- ALL OTHER PROPERTY
# Of Pieces 3
Serial #1 UNKNOWN
Value $1.00
Description SURVEILLANCE STILLS FROM FAIRVIEW RIVERSIDE 1-6-10
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT it il

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))

REPORT INFORMATION

Property Report # 11001257
Case Status EVIDENCE
Submitted On JAN-12-2011 (WED.) By KJOS, ANN

RELATED EVENTS
Offense GO MP 2010 - 5090

General Remarks HOMICIDE
Related items 1

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag# MP11001257 - 1
Article RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
# Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
Value $1.00
Description CD-R AUDIBLE Q&AW/CHRISTA THRONE
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM
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GO# MP 2010-5090
MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT CLEARED by ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))

REPORT INFORMATION

Property Report # 10002039
Case Status EVIDENCE
Submitted On JAN-20-2010 (WED.) By PORRAS, LUIS

RELATED EVENTS
Offense GO MP 2010 - 5080

Related items 3

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag # MP10002039 - 1
Article RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
# Of Pleces 1
Serial#1 UNKNOWN
Value $1.00
Description CD-R, PETER FLECK
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag# MP10002039 -2
Article YOTHER- ALL OTHER PROPERTY
# Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
Value $1.00
Description JAIL CALL RECORD CD-R FROM AHMED ALI
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag # MP10002039- 3
Article YDOCUME- ALL OTHER PROPERTY
# Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
Value $1.00
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO# MP 20105090

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))
= Déscription CALL DETAIL REPURTS FORTIRE 2
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM
For 133309  Printed On Nov-10-2021 (Wed.) ~ Page 287 of 405
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GO# MP 2010-5090
MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT CLEARED BY ARREST

GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Data 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))

REPORT INFORMATION

Property Report# 10001915
Case Status EVIDENCE
Submitted On JAN-19-2010 (TUE.) By KJOS, ANN

RELATED EVENTS
Offense GO MP 2010 - 5090

Related Items 1

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag # MP10001915 -1
Article RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
# Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
Value $1.00
Description CD-R /INTERVIEW W/AMIR FARAH (1/13/10)
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO& WP 20 26-5050

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))
REPORT INFORMATION
Property Report# 10001907
Case Status EVIDENCE
Submitted On JAN-19-2010 (TUE.) By KJOS, ANN

RELATED EVENTS
Offense GO MP 2010 - 5090

General Remarks HOMICIDE
Related Items 1

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag # MP10001907 - 1
Article YSWAB- ALL OTHER PROPERTY
# Of Pieces 1
Serial#1 UNKNOWN
Value $1.00
Description ENVELOPE CONT BUCCAL SWAB (ALI)
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM

Page 289 0f 405
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT LB
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))

REPORT INFORMATION

Property Report #
Case Status
Submitted On

10001888
EVIDENCE

JAN-19-2010 (TUE.) By KJOS, ANN

RELATED EVENTS

Offense

General Remarks
Related items

GO MP 2010 - 5090

HOMICIDE
2

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Atticle

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE
MP10001888 - 1

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
1

UNKNOWN

$1.00

co-R INTERVIEW [EER:E] EEER 01/11/10

$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag#

Article

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP10001888 - 2

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
1

UNKNOWN

$1.00

CD-R SCALES INTERVIEW AHMED-SHIRE ABDI ALI101/10/10
$0.00

EVIDENCE

PW HOM

For 133309
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GO# MP 2010-5090
MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT ek P 2010509

GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))

REPORT INFORMATION

Property Report# 10001832
Case Status EVIDENCE
Submitted On JAN-18-2010 (MON.) By ANDERSON, DUSTIN LYLE
Disposal Authority ZIMMERMAN, RICHARD D

RELATED EVENTS
Offense GO MP 2010 - 5090

Related Items 1

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag # MP10001832-1
Aiticle YOTHER- ALL OTHER PROPERTY
#Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
Vaiue $1.00
Description BAG CONT. METAL BAR
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location WH X/S143
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GO# MP 2010-5090
MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT CLEARED By ARMEST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY

CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))

For 133309

REPORT INFORMATION

Property Report #
Case Status
Submitted On

11003508
EVIDENCE

FEB-02-2011 (WED.) By PORRAS, LUIS

RELATED EVENTS

Offense

General Remarks
Related Items

GO MP 2010 - 5090

HOMICIDE
7

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP 11003508 - 1

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
4

UNKNOWN

$1.00

SURVEILLANCE STILLS VIEWED BY ABDI SALAN

$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag#

Article

# Of Pieces
Serlal #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP11003508 -2

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
3

UNKNOWN

$1.00

CARVER CO CD AND PRINTOUTS/MADHI PHONE CALLS
$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #
Article

# Of Pieces
Serial # 1

EVIDENCE

MP11003508 - 3

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
.

UNKNOWN
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GO# MP 2010-5090
MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT L 2
GENERAL OFFENSE HARDCOPY

CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010

(MURDER (GENERAL))

value
Description
Recovered Value
Flags

Current Locatlon

¢ 1.UU

CARVER CO CD AND PRINTOUT/MADHI PHONE CALLS
$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial # 1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP11003508 - 4

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
2

UNKNOWN

$1.00

CARVER CO CD/MAHDI PHONE CALLS

$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Location

EVIDENCE

MP11003508 - 5

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
1

UNKNOWN

$1.00

HCJ CD AND PRINTOUT/MAHDI PHONE CALLS

$0.00

EVIDENCE

PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status

Tag #

Article

# Of Pieces
Serial #1

Value
Description
Recovered Value
Flags

Current Locatlon

EVIDENCE

MP 11003508 - 6

RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
2

UNKNOWN

$1.00

HCJ CDS AND PRINTOUT/ALI PHONE CALLS

$0.00

EVIDENCE

PW HOM

For 133309
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT GO# MP 20105030

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRATIVES
Incident Date 01/06/2010
(MUROER (GENERAL))
ARTICLES - EVIDENCE
Status EVIDENCE
Tag# MP11003508 -7
Articie RCDISC- RADIO, TV, AND SOUND ENTERTAINMENT DEVICES
# Of Pieces 2
Serial#1 UNKNOWN
Value $1.00
Description CARVER CO CDS AND PRINTOUT/ALI PHONE CALLS
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM
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MINNEAPOLIS POLICE DEPARTMENT e

CLEARED BY ARREST
GENERAL OFFENSE HARDCOPY
CASE REPORT WITH NARRAT(VES

incident Date 01/06/2010
(MURDER (GENERAL))
REPORT INFORMATION
Property Report# 10015721
Case Status EVIDENCE
Submitted On MAY-04-2010 (TUE.) By PORRAS, LUIS

RELATED EVENTS
Offense GO MP 2010 - 5090

Related Items 2

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag # MP10015721 -1
Article YDOCUME- ALL OTHER PROPERTY
# Of Pieces 1
Serial #1 UNKNOWN
Value $1.00
Description PHOTO COPY OF SALES RECEIPT FROM ROLLIES AUTO
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM

ARTICLES - EVIDENCE

Status EVIDENCE
Tag # MP10015721 -2
Article YDOCUME- ALL OTHER PROPERTY
# Of Pieces 1
Serial#1 UNKNOWN
Value $1.00
Description VISITOR LOG IN NAME OF MAHDI ALI
Recovered Value $0.00
Flags EVIDENCE
Current Location PW HOM
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